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Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

Kdaj bo Savinjska regija res 
Ekoregija?

Pred petimi leti so županja in župani vseh 31 
občin statistične Savinjske regije, poleg njih pa tu-
di direktorji in direktorice nekaterih nosilnih gospo-
darskih družb, podpisali deklaracijo trajnostnega 
razvoja Savinjske regije. Z omenjeno listino so se 
podpisniki zavezali, da bodo družbeno odgovorno 
skrbeli za splošno blaginjo v regiji.

»Uspešnost regije bomo udejanjali z integraci-
jo gospodarskih, družbenih in okoljevarstvenih ci-
ljev. Pri tem bomo vključevali človeške vire s pod-
ročij vladnih, nevladnih in gospodarskih akterjev. 
Z naravnimi viri bomo upravljali vzdržno in okolju 
prijazno. S sonaravnim upravljanjem razpoložljivih 
kmetijskih, gozdnih, energetskih, gospodarskih in 
drugih virov bomo spodbujali samooskrbo regije.

V svoje razvojne dokumente bomo vgrajeva-
li načela trajnostnega razvoja in jih upoštevali tu-
di pri pripravah in izvajanju načrtovanih investicij. 
Za zagotavljanje okoljevarstvenih investicij, za traj-
nostno in tehnološko prestrukturiranje podjetij bo-
mo iskali ekonomske spodbude.

Razvoj regije bomo gradili na etičnih načelih in 
regijo uveljavljali kot družbeni ekosistem. V svojem 
delovnem in bivalnem okolju bomo podpisniki de-
klaracije skrbeli za pozitivne družbene spremembe 
in za ozaveščanje soljudi.

Rezultate napredka trajnostnega razvoja regije 
bomo spremljali in vrednotili z izvajanjem aktivno-
sti v regijskem projektu Savinjska regija - Ekoregija. 
Spremljali in merili bomo ekološki odtis Savinjske 
regije in ga z različnimi razvojnimi aktivnosti posto-
pno izboljševali tako, da bomo v procesne faze od-

govorno vnašali standarde za dosego trajnostne-
ga razvoja regije,« je med drugim zapisano v do-
kumentu.

Kaj bi lahko lepšega brali na današnji dan, ki ga 
kot dan Zemlje po skoraj vsem svetu obeležujemo 
od leta 1970, leta 2009 pa ga je za mednarodni 
dan Zemlje razglasila generalna skupščina Zdru-
ženih narodov. Skrb za okolje, v katerem živimo in v 
katerem naj bi živeli tudi naši zanamci, je evidentno 
zapisana, moralne zadolžitve so visoke, toda kako 
je s trajnostnim razvojem v praksi?

Situacija glede divjih odlagališč odpadkov je 
boljša kot pred akcijami Očistimo Slovenijo v enem 
dnevu, toda zdaj je skrb za sprotno sanacijo tovr-
stnih odlagališč prepuščena iniciativi posameznih 
občin, če ne kar posameznih županov. Problemi se 
pojavljajo tudi zaradi nejasne razmejitve pristojno-
sti med občinskimi in republiškimi inšpektorji, opo-
zarjajo v društvu Ekologi brez meja.

Po podatkih podjetja PUP Saubermacher, ki 
skrbi za odvoz odpadkov v petih zgornjesavinjskih 
občinah, se vse več občanov v naši dolini odloča 
za kompostiranje, kar je pohvale vredno, a je še 
vedno veliko možnosti za izboljšanje stanja, zaradi 
neodgovornih posameznikov pa potreba po očiš-
čevalnih akcijah očitno tudi še ne bo prenehala.

(JM)

(MŠ)
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Tema tedna, Organizacije

MOZIRSKI GAJ

Cvetelo bo več kot pol 
milijona cvetov

Letošnja pomlad je izredno to-
pla, zato se je cvetenje v Mo-
zirskem gaju že začelo. Upravljavci 
parka, člani Ekološko hortikulturne-
ga društva Mozirski gaj, ki ga vodi 
Darko Bele, bodo osrednjo razsta-
vo pomladnega cvetja organizirali 
v času med 23. aprilom in 2. ma-
jem, ko bo cvetenje na vrhuncu. 

Posadili so preko pol milijona 
sadik pomladnega cvetja, največ 
čebulic tulipanov. Slednji v tem ča-
su že odpirajo cvetove in razkriva-
jo brezštevilne barve, ki jih krasijo. 
Letošnja pomlad je nadpovprečno 

darežljiva z za ta čas visokimi tem-
peraturami, zato se je cvetenje za-
čelo, mnogi obiskovalci, ki se v tem 
času že sprehajajo po parku, pa 
imajo kaj videti. 

Še več bo na ogled v času raz-
stave, ko bo Društvo ljubiteljev ek-
sotičnih živali Bioexo postavilo na 
ogled najbolj strupene kače na 
svetu. Strupenjače bodo na var-
nem v kletkah, med gredicami pa 
se bodo sprehajali tudi junaki iz ri-
sank. Tokrat se jim bodo pridruži-
li  simpatični in nagajivi minijončki. 

Benjamin Kanjir

ŽUPNIJSKA KARITAS MOZIRJE-ŠMIHEL

Redizajn za 
zmanjševanje odpadkov 

Člani župnijske Karitas Mozirje- 
Šmihel v sodelovanju z mozirskimi 
skavti in Trampolin redizajn timom 
pripravljajo delavnice predelave 
odpadnih materialov. Z njimi se bo-
do v župnijskih prostorih v Mozirju 
v soboto, 23. aprila, od 10.30 do 
12. ure priključili aktivnostim, ki po-
tekajo po svetu in Sloveniji ob dne-
vu Zemlje. 

Pripravili bodo delavnice, na kate-
rih bodo iz odpadnega jeansa izde-
lali nekaj novega, plastenke in tetra-
paki bodo postali uporabni predme-
ti, odpadna steklena embalaža bo 
dobila novo podobo, predelali bodo 

tudi obešalnike. Udeležence poziva-
jo, da s sabo prinesejo stara oblači-
la, plastenke, tetrapake, kozarce za 
vlaganje, vrvi različnih debelin. 

Redizajn je proces, v katerem 
odpadni materiali dobijo podaljša-
no življenje ali postanejo s pomoč-
jo predelave uporabni v popolno-
ma novi obliki. Ima zelo pozitiven 
vpliv na okolje, saj poleg tega, da 
izrablja že obstoječe vire materia-
la, zmanjšuje količino odpadkov 
na smetiščih in prihrani pri energiji, 
povezani s transportom in sortira-
njem odpadkov.

Marija Šukalo

SVETOVNI DAN ZEMLJE

Rezultati očiščevalnih akcij spodbudni

Čeprav je bilo letošnje stanje boljše, se je na očiščevalnih akcijah še vedno 
nabralo preveč smeti. (Fotodokumentacija Občine Luče)

Urška Zgojznik, predstavnica društva Ekologi brez meja: »Problem je, da je 
sodelovanje med občinskimi in republiškim inšpektoratom slabo.« (Foto: MŠ)

Danes je svetovni dan Zemlje. Po skoraj dvesto državah po 
svetu se bodo zvrstili različni dogodki in prireditve ter manife-
stacije. Z njimi bodo organizatorji osveščali o varovanju okolja. 
Okoljske organizacije namreč vse bolj stremijo k spodbujanju 
ljudi k aktivnemu in odgovornemu ravnanju z okoljem, saj se 
je potrebno zavedati ranljivosti planeta, na katerem živimo. Tu-
di v Sloveniji se bodo zvrstile številne akcije, ki bodo osveščale 
ljudi o tem, da je Zemlja živo bije, katerega del smo, in da z lo-
čevanjem odpadkov pripomoremo k bolj kvalitetnemu življenju. 

V ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI 
SE PREBIVALCI ODLOČAJO ZA 

KOMPOSTIRANJE
To poudarja eko tehnologinja v 

velenjskem podjetju Pup Sauber-
macher Alenka Centrih Ocepek. 
Prebivalci v Zgornji Savinjski dolini 
so lani po podatkih podjetja, ki zbi-

ra odpadke po naši dolini (izvze-
ti sta občini Mozirje in Rečica ob 
Savinji, kjer odpadke odvaža mo-
zirska Komunala), oddali kar 40 
odstotkov ločenih frakcij ter 60 od-
stotkov bio razgradljivih odpadkov. 

Ker večina prebivalstva v na-
ši dolini kompostira, po besedah 

Centrih Ocepkove predstavljajo bi-
orazgradljivi odpadki le pet odstot-
kov ločenih frakcij. Del prebivalcev, 
ki živijo v blokovskih stanovanjih, 
po njenih besedah še vedno ne lo-
čuje odpadkov, temveč jih, tako bio 
razgradljive kot embalažo, odvrže-
jo v zabojnike za mešane odpadke. 
Če bi bili ti odpadki pravilno ločeni, 
bi se stroški predelave in odlaga-
nja odpadkov znižali. 

DIVJA ODLAGALIŠČA V VEČJI 
MERI SANIRANA

Odpadki nemalo kdaj končajo 
na divjih odlagališčih. Slednje so 
v večji meri sanirali v vseslovenski 
akciji Očistimo Slovenijo v enem 
dnevu. Tedaj so nabrali več kot 

3000 ton odpadkov in očistili re-
gistrirana odlagališča. Pri registra-
ciji le-teh so ključno vlogo odigra-
li člani in podporniki društva Eko-
logi brez meja. Sedaj je skrb za či-
ščenje divjih odlagališč odvisna od 
posameznih občin. »Problem je, da 
niso jasne razmejitve odgovorno-
sti, da je sodelovanje med občin-
skimi in republiškim inšpektoratom 
slabo,« je povedala predstavnica 
društva Urška Zgojznik. 

V teh dneh pripravljajo projekte 
s področja preprečevanja nastaja-
nja odpadkov, ponovne uporabe in 
recikliranja. Po besedah Zgojzniko-
ve bodo pripravljali akcije, v katerih 
bodo ozaveščali ljudi, kako zavre-
či manj hrane, zbirali bodo tekstil 
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Tema tedna,  Ljudje in dogodki

MATEVŽ LENARČIČ SE VRAČA DOMOV S POTOVANJA OKROG SVETA

Med poletom iz Floride v 
Teksas izmeril povišane 

koncentracije črnega 
ogljika

Matevž Lenarčič je v projektu GreenLight WorldFlight na svoji poti okrog 
sveta meril koncentracije črnega ogljika. (Fotodokumentacija LM)

Svetovno znani pilot Matevž Le-
narčič, ki se je konec marca podal 
na pot okrog sveta, naj bi v teh dneh 
končal svojo pot na portoroškem le-
tališču. Zgornjesavinjčan je v pro-
jektu GreenLight WorldFlight na svo-
ji poti meril koncentracije črnega 
ogljika. Rezultati meritev kažejo, da 
so daleč od virov – to pomeni daleč 
od tam, kjer živijo ljudje, koncentra-
cije črnega ogljika nizke. 

Koncentracija črnega ogljika 
je po besedah dr. Griše Močnika, 
predstavnika podjetja Aerosol, od-
visna tudi od višine poleta. Med 
pristanki so zato vedno izmerili 
višje koncentracije, saj se je letalo 
spuščalo v plast, ki je bolj onesna-
žena. Rezultati meritev so zanimi-
vi nad Mehiškim zalivom. Med po-

letom iz Floride v Teksas so izme-
rili povišane koncentracije, za kate-
re Močnik predvideva, da so posle-
dica črpanja in predelave nafte na 
naftnih ploščadih ob obali Mehi-
škega zaliva in v rafinerijah na oba-
li. Koncentracije so tu dosegle okoli 
1000 ng/m3, kar je približno toliko 
kot okoli poldneva poleti v Ljubljani. 
To je malo za Ljubljano, hkrati pa 
zelo veliko za 2000 m nad tlemi. 
Nad oceani so pričakovane kon-
centracije v višini nekaj deset na-
nogramov v kubičnem metru. 

Prav tako je koncentracija odvi-
sna od vremena. Takoj po dežju se 
koncentracije zmanjšajo. Dež na-
mreč učinkovito spere aerosole in 
s tem črni ogljik iz zraka.

Marija Šukalo

KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO KONCENTRAT

Prenavljajo in oživljajo 
stare, odpisane 

predmete
V sklopu projekta Reciklarna 

kreativni člani Kulturno umetniške-
ga društva Koncentrat inovativno 
prenavljajo in oživljajo stare, od-
pisane predmete. Tako poskuša-
jo na ustvarjalen način vplivati na 
zmanjševanje odpada. 

Koncentrat deluje na območju 
SAŠA regije in širše. V Velenju bo-
do njihovi izdelki od 22. aprila dalje 
na prodaj v Centru ponovne upo-
rabe Velenje. Otvoritev razstavno- 

prodajnega prostora Reciklarna 
bo ob 17. uri kot dogodek ob dne-
vu Zemlje. 

V društvu so združeni ustvarjal-
ci in umetniki Šaleške in Savinjske 
doline. Pri projektu Reciklarna so-
delujejo Nina Cvirn, Kaja Flis, Urška 
Mazej, Darja Osojnik, Uršula Skorn-
šek, Natalija Špeh, Julijana Šumić, 
Juma Valenčak, Klavdija Zupanc 
ter nekatere organizacije.

Jože Miklavc

LJUBIJA – KOLOVRAT

Prostovoljci očistili 
odlagališče smeti

Člani športnega društva iz Ljubije so v okviru čistilne akcije očistili divje 
odlagališče smeti. (Foto: Denis Dolšak) 

Neznani storilec je pred časom v 
gozdu med Ljubijo in zaselkom Kolo-
vrat v občini Mozirje odložil večji kup 
smeti. Za nameček so bile smeti od-
vržene v potok, ki ga prebivalci upo-
rabljajo kot vir pitne vode. Zaradi tega 

so člani športnega društva iz Ljubije 
v okviru čistilne akcije, ki je potekala 
v začetku meseca aprila, divje odla-
gališče smeti popolnoma očistili in 
gozd vrnili v prvotno stanje. 

Primož Vajdl

in izmenjavali obleke. Veliko svo-
je aktivnosti usmerjajo v vključe-
vanje slovenskih občin v mrežo Ze-
ro Waste Slovenija za družbo brez 
odpadkov.

ČISTILNE AKCIJE PO DOLINI
Da je čisto okolje naša naravna 

danost in ena od naših največjih 
prednosti, se zavedajo tudi Zgor-
njesavinjčani. A kljub stalni skrbi in 
opozarjanju se še vedno najde ve-
liko odpadkov v naravi, zato vsa-
ko pomlad potekajo očiščevalne 
akcije. »Čiščenje« vodotokov, spre-

hajalnih poti, cest in okolice nase-
lij so organizatorji pripravili v so-
delovanju z občinami. Organizaci-
je, posamezniki in osnovnošolci so 
nesnago pobirali sredi marca v lju-
benski in mozirski občini. V prvi po-
lovici aprila so se tovrstnega opra-
vila lotili še v nazarski in lučki. Tretjo 
soboto bodo očiščevalno akcijo iz-
vedli še v občini Rečica ob Savinji. 

Pri tem so udeleženci akcij priš-
li do splošne ocene, da se sicer od-
padki iz leta v leto zmanjšujejo, a 
še vedno se najde kdo, ki jih odvr-
že v naravo. To ugotavljajo tudi ribi-

či. Po mnenju predsednika Ribiške 
družine Mozirje Milana Kojca se ta-
ko v Savinji in Dreti kot ob bregovih 
še vedno najde ovojna folija bal se-
na. Te se v vodi znajdejo predvsem 
zaradi neprimernega skladiščenja 
preblizu vodotoka. Ko voda naras-
te, po besedah Kojca, bala nena-
merno konča v reki. 

Nekateri nevestneži, ki jim ni mar 
ne za okolje in ne za ljudi, sme-

ti odvržejo kar v grmovje, gozdo-
ve, struge rek in potokov. Kup sme-
ti so sprehajalci našli v potoku v 
mozirskem zaselku Kolovrat, odvr-
žena zdravila v potoku Rečica. A k 
onesnaženju voda prispevajo tudi 
nekateri kmetje, ki gnojnico spuš-
čajo v vodotoke. Na omenjene pri-
mere smo v našem časopisu že 
opozarjali. 

Marija Šukalo
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Gospodarstvo

MLEKARNA CELEIA

Kmetijska zadruga Šaleška dolina drugi največji 
dobavitelj mleka

Urška Pevec je postala zmagovalka izbora za mlečno kraljico Zelene doline 
Slovenije v letu 2016/2017. (Foto: ML)

Prejemnice priznanj zvestim proizvajalcem mleka v družbi direktorja 
mlekarne Marjana Jakoba (Foto: ML)

V Slovenj Gradcu je Mlekarna 
Celeia pripravila dogodek, na ka-
terem so podelili priznanja zves-
tim proizvajalcem mleka in okro-
nali mlečno kraljico. Tokratna po-
delitev priznanj je bila že 34. po 
vrsti. 

Največji proizvajalec med kme-
tijskimi zadrugami je Koroška 
kmetijsko-gozdarska zadruga, 
ki je v minulem letu za Mlekarno 
Celeia proizvedla in prodala kar 
26.211.081 litrov mleka. Na dru-
gem mestu je Kmetijska zadru-

ga Šaleška dolina, kamor oddaja-
jo mleko tudi nekateri zgornjesa-
vinjski proizvajalci, s 13.104.317 
litri mleka, in na tretjem Kmetijska 
zadruga Šmarje z 12.742.888 lit-
ri mleka.

Zmagovalka izbora za mlečno 

kraljico Zelene Doline Slovenije v le-
tu 2016/2017 je postala 20-letna 
Urška Pevec iz Zibike, Šmarje pri 
Jelšah. Krono si je prislužila s svo-
jim znanjem s področja kmetijstva 
in mlekarstva. 

Marija Lebar

RAZVOJNA KONFERENCA SAVINJSKO-ŠALEŠKE GOSPODARSKE ZBORNICE

Kdo so vlečni konji SAŠA gospodarstva, kdo bo 
nadomestil izgube v energetiki? 

V Galeriji Velenje je v organizaciji Savinjsko-šaleške gospodarske 
zbornice (SŠGZ) pod naslovom Kdo so vlečni konji SAŠA gospodar-
stva - kdo bo nadomestil izgube v energetiki? 7. aprila potekala ra-
zvojna konferenca regijskega gospodarstva. Poleg članov zbornice in 
nekaterih županov oziroma predstavnikov lokalne skupnosti so se do-
godka udeležili številni predstavniki gospodarstva.

PREDSTAVITEV USPEŠNEGA 
GOSPODARSTVA IN ISKANJE 

REŠITVE ZA ENERGETIKO
Glavna vsebina konference je bi-

la predstavitev osrednjega, uspe-
šnega in obetavnega gospodar-
stva v regiji ter iskanje izhoda iz ne-
zavidljivega položaja slovenske in 
šaleške energetike z velikim vpra-
šanjem »kdo bo nadomestil izgube 
v energetiki?«. 

Uvodoma sta prisotne nago-
vorila direktor SŠGZ mag. Franci 
Kotnik in predsednica zbornice dr. 
Cvetka Tinauer. Kotnik je okviril de-
javnost zbornice kot pomembno 
spremljajočo podporo gospodar-
stvu v SAŠA regiji, dosežke in po-
men delovanja te institucije kot po-

nice in lokalne skupnosti že leta, 
celo več kot desetletje, ostaja neiz-
polnjena obveza države in izguba 
priložnosti za vse območje ter dr-
žavo. Ob tem je poudarila pomen 
sodelovanja in povezovanja do 
končnega cilja pod okriljem gospo-
darske zbornice. 

Nato je izpostavila najpomemb-
nejše zadrege naše politike, ban-
čni sektor, potrošni in neobvladlji-
vi javni sektor, problematiko upo-
kojevanja, ne-zaposlovanje mla-
dih ter izseljevanje mladih ter stro-
kovnih kadrov, davčno politiko ter 
še več drugih politično-ekonom-

Iztok Podkrižnik, Aleš in Jan Benda ter Mirko Strašek (od leve) na razvojni 
konferenci (Foto: Jože Miklavc)

membnega segmenta razvoja v 
tem prostoru. 

SODELOVANJE, POVEZANOST IN 
SOLIDARNOST

Dr. Cvetka Tinauer je podala 
analitični pogled na sedanje stanje 
družbe in gospodarstva ter več ka-
pitalnih dilem in zapletov, ki tarejo 
družbo ter razvoj v okolju naše regi-
je. Izpostavila je več področij in pro-
jektov, ki se odvijajo tako, da se za-
pletajo v začarane kroge, kjer se iz-
gublja energija, čas in denar, učin-
ki pa so vse prepogosto cokla ra-
zvoju. 

Med takšnimi je omenila tudi 
hitro cesto – tretjo razvojno os, ki 
kljub velikim prizadevanjem zbor-
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OBČINSKI ODBOR SDS LJUBNO OB SAVINJI

Oteženo delovanje odbora zaradi pomanjkanja 
finančnih sredstev

Predsednik odbora Stanko Prislan je predstavil poročilo o delu poslanki 
Nadi Brinovšek. (Foto: Marija Šukalo)

Člani Občinskega odbora Slo-
venske demokratske stranke Ljub-
no ob Savinji so na letni konferen-
ci, ki so jo pripravili 13. aprila na 
Gmajni v Radmirju, spregovorili o 
delu v preteklem obdobju. Prisluh-
nili so tudi poslanki v državnem 
zboru Nadi Brinovšek. 

Predsednik Stanko Prislan je po-
udaril, da so se udeleževali vseh 
aktivnosti, prireditev in srečanj na 
nivoju stranke. Prav tako se udele-
žili različnih shodov v dolini in šir-
še. Aktivnosti so plod povezovanja 
članov odbora in njihovo nesebič-
no volontersko delo. 

Kakor v vseh občinskih odbo-
rih so se tudi v ljubenskem lo-
tili preverjanja članstva, saj so 
prepričani, da s članarino izra-

na na preteklih volitvah pa ni do-
bil zadostne podpore. Zaradi teh 
vzrokov tudi občina ne namenja 
sredstev odboru. 

Po besedah poslanke Nade Bri-
novšek, ki je predstavila politično 
dogajanje v Sloveniji in aktivnosti 
stranke, bodo v prihodnje tovrstno 
problematiko reševali regijski od-
bori, ki bodo pokrivali finančni pri-
manjkljaj v manjših odborih, ki ra-
zen dela članarine nimajo lastnih 
sredstev.

Ob zaključku srečanja je Brinov-
škova pohvalila delo odbora in ak-
tivnost predsednika Prislana ter 
mu za prizadevno in požrtvoval-
no delo izročila bronasto plaketo 
stranke. 

Marija Šukalo

žajo pripadnost stranki. Odbor 
se že vrsto let srečuje z negativ-
nim stanjem na svojem transak-
cijskem računu, ki so ga že bi-

stveno zmanjšali. Prislan meni, 
da je to posledica dejstva, da v 
občinskem svetu nimajo nobe-
nega svetnika, kandidat za župa-

skih zablod, ki našo družbo znova 
in znova poganjajo v začaran krog. 

»Ob tej priliki bi želela posebej iz-
postaviti pomen sodelovanja, po-
men povezanosti, pomen solidar-
nosti. Samo skupaj bomo lahko 
dosegli želene spremembe. V ta 
namen vabim vsa podjetja, tudi tis-
ta najmanjša v naši subregiji, da 
se nam pri našem delu v okviru Sa-
vinjsko-šaleške gospodarske zbor-
nice pridružijo,« je zaključila dr. Ti-
nauerjeva. 

REFORME SO NUJNE NA 
ŠTEVILNIH PODROČJIH

Generalni direktor Gospodarske 
zbornice Slovenije mag. Samo Hri-
bar Milič je izpostavil nekaj pozitiv-
nih kazalnikov, ki jih v zadnjem ča-
su beleži slovensko gospodarstvo. 
Ob tem je poudaril nujnost reform 
na področju davčne zakonodaje, 
zdravstva, financiranja, infrastruk-
ture, javne uprave in pokojninske-
ga sistema. 

Gost konference, direktor Zdru-
ženja bank Slovenije, dr. France Ar-
har je predstavil aktualno stanje v 
slovenskem bančnem sistemu in 
njegove posledice na sedanje in 
prihodnje financiranje gospodar-
stva, še posebej naložb, ki so in bo-
do potrebne, da bodo podjetja sle-
dila konceptu razvojne platforme 
Slovenija 5.0. 

Velenja, svoje razvojne usmeritve 
pa še tri tesno povezane družbe s 
predelovalno industrijo. 

Kontrolorka projektov v Esotechu 
mag. Jožica Sofia Andrini je sprego-
vorila o razvoju inženirskih storitev in 
pasteh na področju javnega naroča-
nja. Direktorica družbe EBA dr. Cvet-
ka Tinauer je orisala povezavo digita-
lizacije s konkurenčnostjo gospodar-
stva, direktor podjetja Mega M mag. 
Matej Meža pa je razmišljal o sodob-
nih telekomunikacijah in storitvah v 
razvojnih priložnostih v regiji. 

V ENERGETSKI PANOGI POTREBNE 
PRILAGODITVE

V zadnjem sklopu konference je 
direktor sektorja Energetika v Slo-
venskem državnem holdingu Ven-
česlav Radi predstavil razvojne iz-
zive Holdinga Slovenske elektrar-
ne in v tem okviru Termoelektrarne 
Šoštanj. Zelo pomembno je njego-
vo sporočilo, da se bo proizvodnja 
električne energije v Šaleški dolini 
nadaljevala tudi v prihodnje, da pa 
bodo potrebne prilagoditve glede 
na bistveno spremenjene razmere 
v energetski panogi. 

Predsednik uprave Premogov-
nika Velenje mag. Ludvik Golob je 
nato predstavil finančno in poslov-
no prestrukturiranje Premogovnika 
in pogled v prihodnost. 

Jože Miklavc

Poleg članov Savinjsko-šaleške gospodarske zbornice in nekaterih županov 
oziroma predstavnikov lokalne skupnosti so se dogodka udeležili številni 

predstavniki gospodarstva. (Foto: Jože Miklavc)

PREDSTAVITVE USPEŠNIH 
PODJETIJ

Izvršni direktor za razvoj v Sku-
pini Gorenje Boštjan Pečnik je 
predstavil strategijo razvoja Skupi-
ne Gorenje do leta 2020. Direktor 
nabave v podjetju BSH Hišni apa-
rati Nazarje Primož Lončar je ra-
zvoj njihovega podjetja povezal z 
dobavitelji in skozi različne kazal-
nike prikazal, da je njihova družba 
s sedežem v Nazarjah plod skrb-
nega planiranja, strategije vode-
nja, kadrov ter izjemnega kolektiva 
sodelavcev. 

Direktor KLS Ljubno Mirko Stra-
šek je prikazal, zakaj je kakovost 
argument v prodaji in da je konku-
renčnost nujna za uspešen razvoj. 
Svojo predstavitev je oprl na izku-
šnje ter uspešnost njihove družbe 
na zahtevnem mednarodnem trgu. 

Iztok Podkrižnik iz družbe Pod-
križnik je nanizal prednosti in sla-
bosti družinskih podjetij, njihove iz-
kušnje ter predstavil njihove razvoj-
ne projekte na področju turizma. 

Pot uspešnosti in načrte prihod-
njega razvoja je prikazala Tanja 
Skaza, direktorica družbe Skaza iz 
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OBČINSKI SVET MOZIRJE

Svetniki dali pozitivno mnenje k 
izbiri ravnateljice

Dosedanji ravnateljici Osnovne šole Mozir-
je Andreji Hramec konec avgusta poteče petle-
tni mandat, zato je svet šole na seji v januarju 
sprejel sklep o razpisu prostega delovnega mes-
ta ravnatelja oziroma ravnateljice. Ta je bil objav-
ljen v Uradnem listu RS 5. februarja. Na razpis je 
prispela le ena vloga, in sicer dosedanje ravna-
teljice. Kandidatka izpolnjuje zahtevane pogoje, 
zato je svet šole zaprosil lokalno skupnost kot 
ustanoviteljico javnega zavoda osnovna šola, 
da poda mnenje o kandidatki.

Kot je poročal direktor mozirske občinske 
uprave mag. Ivo Glušič na zadnji seji občin-
skega sveta, je tematiko predhodno obravna-
vala komisija za mandatna vprašanja, volitve, 
imenovanja in priznanja. Predlagala je občin-
skemu svetu, da poda pozitivno mnenje k izbi-
ri Andreje Hramec na delovno mesto ravnatelji-
ce Osnovne šole Mozirje. Svetniki na omenje-
ni predlog niso imeli pripomb in so ga soglas-
no potrdili.

Marija Lebar

ERNEST KOVAČ, DIREKTOR DRUŽBE GOLTE D.O.O. IN PREDSEDNIK ZDRUŽENJA ŽIČNIČARJEV SLOVENIJE

Na Golteh kljub težavam 
odločeni nadaljevati 

zastavljeno razvojno vizijo

Da je Zimsko letni turistični cen-
ter (ZLTC) Golte eden najslikovitej-
ših srednje velikih v Sloveniji in eden 
manjših, a privlačnih v alpskih drža-
vah Evrope, še vedno pri življenju ter 
da ponuja številne aktivnosti v zimski 
in poletni sezoni, gredo zasluge pe-
ščici ljudi, ki se ukvarjajo z različni-
mi priložnostmi, a tudi večletnimi te-
žavami. Nekateri drugi menijo, da so 
v škripcih zaradi neustrezne investi-
cijske politike, najglasnejši, ki ne pri-
spevajo k pozitivni sanaciji, pa so ce-
lo zelo agresivni v oceni vodenja in 
razvojne politike tega »našega« turi-
stično rekreacijskega središča. 

Kolektiv z nekaj deset zaposlenimi, večino le 
v zimskem obdobju, si prizadeva opraviti svoje 
delo kvalitetno, z znanjem v upravljanju hotela, 
naprav, pomožnih objektov, vzdrževanju, in ožja 
vodstvena ekipa tudi v razvojni strategiji. Števil-
na domača in tuja priznanja v več letih to le po-
trjujejo, res pa je, da k temu prispevajo tudi na-
ravne danosti, lepota narave in geografska lega 
tega centra. 

K slabi finančni kondiciji so v minulem dese-
tletju prispevali številni vzroki: menjave lastni-
štva in upravljavcev, nove nujne investicije, iz-

gradnja hotela in depandans ter nedvomno tu-
di slabe vremenske razmere v času smučarskih 
sezon. Na Golteh so še prejšnji lastniki uspeli 
zgraditi zasneževalni sistem, ki je reševal že kar 
nekaj zimskih sezon, asfaltirano cestno poveza-
vo iz Mozirja ter boljšo dostopnost iz smeri Ljub-
nega ob Savinji. 

Nekaj vlaganj je bilo v žičniške sisteme, ko-
ristna in dobrodošla je tudi povezanost s planin-
skimi postojankami Koče na Treh plotih, na Sta-
rih stanih in z Mozirsko kočo. Minulo obdobje re-
cesije in težav v gospodarstvu je pustilo svoj pe-
čat tudi na tem turistično-rekreacijskem siste-
mu, da zadnjih dogajanj na strani večinskih la-
stnikov skupine Premogovnika Velenje v držav-
ni lasti sploh ne omenjamo. 

Pri družbi Golte so vsemu navkljub odloče-
ni, da vztrajajo in iztisnejo iz obstoječega sta-
nja kar najboljše možnosti in pogoje za obstoj. 
Ker je vprašanje, vredno najmanj sedem, a mor-
da deset milijonov evrov, za obravnavo na tem 
mestu pa prezapleteno, smo se z Ernestom Ko-
vačem, direktorjem družbe Golte d.o.o. in pred-
sednikom Združenja žičničarjev Slovenije, pogo-
vorili le o minuli zimski sezoni ter načrtih za le-
tošnjo poletno obdobje. 

- Kakšno je stanje turističnega gospodarstva, 
gorskih smučarskih centrov in žičničarjev v Slo-
veniji? 

Žičničarji v Sloveniji smo večinoma zadovoljni 
s povečevanjem števila nočitev, prav tako so po-
večini zadovoljni z našimi storitvami tudi gostje. 
Tudi minulo smučarsko sezono ocenjujemo kot 

dobro, saj se je zaradi snežnih razmer podaljša-
la v pomlad. Kaže tudi, da se bo zimska nadalje-
vala v poletno sezono na večini gorskih centrov 
z žičniškimi zmogljivostmi. 

- V čem je bila minula snežna sezona za vas 
na Golteh drugačna od prejšnjih?

Relativno veliko padavin, le da na začetku se-
zone v obliki dežja in v marcu še kar sneženje. 
Porabljene je bilo veliko električne energije za iz-
delavo tehničnega snega, kar po večkrat na is-
tih površinah. 

- Koliko smučarskih dni vam je namenilo vre-
me? Koliko ste jih ustvarili s prizadevanjem, 
zasneževanjem? 

V zadnji smučarski sezoni smo obratovali 
122 smučarskih dni, kar je osem dni več kot v 
preteklem letu. Prepeljali smo 58.916 smučar-
jev, kar je sedem odstotkov več kot sezono pred 
tem. Prihodke iz naslova nočitev smo povečali 
za 15 odstotkov, gostinstva za 10 odstotkov in 
smučarskih vozovnic za 12 odstotkov. Na drugi 
strani so bili tudi stroški, predvsem stroški ener-
gije, kar veliki. 

Pomembno je, da sta se obisk in poraba spre-
menila, tokrat navzgor. Tako je bilo tudi pri ho-
telskih storitvah. Prihodki so se primerjalno s se-
zono pred tem povečali za 15 odstotkov, obisk 
je bil v decembru in marcu med 50- in 60-od-
stoten, januarja in februarja pa med 85 in 95. 
K skupnemu uspehu je doprinesla predprodaja 
kart za ZLTC Golte, saj je bila spodbudna, nekaj 
boljša od prejšnje. Manj je bilo prodanih dnevnih 

Ernest Kovač, direktor družbe Golte: »Storili 
bomo vse, da bi Golte ohranili ljudem v dolinah.« 

(Foto: Jože Miklavc) 
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OBČINA LJUBNO

Osnove za gradnjo pločnika v Radmirje 
pripravljene

Ob srečevanju avtomobilov na regionalki skozi Radmirje za pešce ne ostaja 
kaj prida prostora. (Foto: Marija Lebar)

Že v lanskem letu so se kraja-
ni Radmirja obrnili na Savinjske 
novice glede problematike izgra-
dnje pločnika skozi kraj. Nedav-
no smo ponovno prejeli anoni-
mno pismo s podobno vsebino. 
Nekatera dejstva, ki so jih podali 
pristojni na omenjeno temo, smo 
zapisali že v članku, ki je nastal 
na pobudo prvega dopisa. Na 
vprašanja iz tokratnega pisma 
je odgovoril župan Franjo Nara-
ločnik.

OGROŽENI NAJRANLJIVEJŠI
Pisci pisma ponovno izpostav-

ljajo vsakodnevne nevarnosti v pro-
metu, ki so jim na ozki cesti skozi 
spodnji del Radmirja izpostavlje-
ni najranljivejši udeleženci v pro-
metu. To so predvsem pešci, ma-
me z otroškimi vozički, dijaki in de-
lavci, ki se v jutranji prometni ko-
nici odpravljajo od doma. »Tudi di-
rektor občinske uprave se vozi sko-
zi kraj, pa lahko vidi, kaj se dogaja 
od 5.30 do 7.30 ure,« so med dru-
gim zapisali. 

Zanima jih tudi, kaj je vzrok vi-
sokemu znesku 400.000 evrov, 
kot je ocenjena gradnja pol kilo-
metra pločnika. Takole stoji v njiho-
vem pismu: »Če je občino stal pro-
jekt skakalnice, po besedah župa-

na v medijih, 600.000 evrov, je to 
res taka številka, da ne razumemo, 
kaj bi ta 500 m dolgi pločnik tako 
podražilo.«

NA OBČINI NA RAZPOLAGO ZA 
INFORMACIJE

Župan Naraločnik je na naša 
vprašanja odgovoril takole: »Na 
anonimko ne bom odgovarjal, na-
čelno, posebej ne na laične primer-
jave vrednosti in pomembnosti pro-
jektov v celotni naši občini. Vsak si 
ustvari svoje videnje po svojih infor-
macijah in vsem, ki bi želeli več in-
formacij, izrekam dobrodošlico na 
občini.«

PLOČNIK V PROGRAMIH ZA LETO 
2017 IN 2018

Župan je povedal, da je v občini 
še nekaj odsekov, kjer bi bili pločni-
ki potrebni, če ne že kar nujni. »Ob 
oblikovanju proračuna za letošnje 
leto smo seveda obravnavali var-
nost v prometu in s tem tudi ploč-
nike v Radmirju, na Lokah, Jane-
zovem polju, na ljubenski obvozni-
ci in še kje, ter jih glede na priorite-
te tudi uvrstili v načrt razvojnih pro-
gramov občine.« 

Kot je še razložil, na predlog le-
tošnjega proračuna v času, ko je 
bil ta v javni razpravi, ni bilo po-
sredovanega predloga občanov 

glede umestitve pločnika v prora-
čun. Tako je za radmirski pločnik 
v letu 2017 predvidenih 200.000 
evrov in v letu 2018 100.000 
evrov. 

NEKATERE OSNOVE ZA 
IZGRADNJO ŽE IZVEDENE

Na projektu radmirskega ploč-
nika je občina doslej izvedla kar 
nekaj aktivnosti. »Projektna do-
kumentacija je pridobljena, na tej 
osnovi tudi investicijska vrednost, 
prav tako so pridobljena soglas-
ja za prvi del izvedbe, to je v spo-
dnjem delu vasi. Nekaj gradbenih 
del pri izgradnji pločnika smo iz-
vedli že v fazi gradnje kanalizacije 
v preteklih letih. 

Kanalizacija naselja Radmir-
je in Juvanje je finančno predsta-
vljala največji projekt naše občine 
v preteklih letih. Izgradnjo primar-
nih in sekundarnih vodov je zara-
di potreb gradnje potrebno izvesti, 
preden se pristopi k izgradnji ploč-
nika,« je pojasnil Naraločnik in do-
dal: »Želja nas vseh je, da se ploč-
nik izvede čim prej. Ob primernem 
in v preteklosti že dogovorjenem 
deležu financ s strani države, ki 
pa se je znižal, bi bilo to že ureje-
no.«

Marija Lebar

kart, rekordno pa smo prodali pre-
ko tisoč sezonskih za smučanje od 
ponedeljka do petka. 

- Kako se je končala zgodba 
z dokapitalizacijo družbe Golte 
d.o.o.? Kako se boste še naprej 
spopadali z zadolžitvijo?

Notranja dokapitalizacija s stra-
ni občin ni uspela, zato smo raz-
pisali odprto dokapitalizacijo, ki 
se bo končala predvidoma 15. ju-
nija. Vzporedno potekajo pogaja-
nja z banko o reprogramu kredita, 
obstaja tudi možnost, da bo banka 
del svojih terjatev pretvorila v kapi-
tal družbe. 

- In poletna sezona? Je kaj no-
vega, kakšni so načrti za privablja-
nje poletnih gostov? 

V tem času je hotel z žičnicami 

zaprt. Ponovno bo hotel z žičnica-
mi odprt v času prvomajski prazni-
kov, za tem bomo nadaljevali le ob 
vikendih, konec junija pa bo pote-
kalo poletno, vsakodnevno obra-
tovanje. Poudarek bo še vedno na 
pohodništvu in kolesarjenju, odprt 
bo tudi Alpski vrt. V mesecu juliju 
bosta odprti tudi koči na Treh plo-
tih in Stari Stani, ki bodo skupaj s 
hotelom Golte in Mozirsko kočo 
predstavljali kulinarično pot. 

- Se na planini dogaja tudi že 
v tem času kaj zanimivega? Po-
nekod obnovljena cesta iz Mo-
zirja je v dobrem stanju, prav ta-
ko dostop iz Rastk do Starih Stan. 
Kaj ponuja narava poleg lepih 
razgledov? 

Narava že ima spomladansko 
podobo. Zdaj je ponekod vijolično 

od žafrana, cveti avrikelj, travnike 
bodo vsak čas okrasile redke velike 
rumene pogačice, v Alpskem vrtu 
se prebuja vse cvetoče rastlinje in 
gorsko cvetje. Vedno več imamo 
naročil za izvedbo porok v naravi, 
v maju so dogovorjene štiri slove-
snosti, v načrtu jih imamo celo de-
set. Mladi pari se vedno pogosteje 
odločajo za preproste, malo dru-
gačne »skoke v zakonski stan«, mi 
pa jim znamo prisluhniti. 

- Načrtujete morda posebne pri-
reditve koncem aprila ter v maju?

Organizirali bomo tradicional-
no prvomajsko druženje krajanov 
Zgornje Savinjske doline ter go-
stov od vsepovsod, športno aktiv-
no pa 4. junija s tradicionalnim ko-
lesarskim vzponom iz Mozirja na 
Golte. 17. junija bo potekala »kralje-

va« etapa kolesarske dirke po Slo-
veniji. 18. junija bo vseslovensko 
druženje planincev pri Mozirski ko-
či s pohodi po vsej planini in dru-
go. Poleg planinstva in gorskega 
kolesarjenja na izjemno lepo ure-
jenih progah pod Medvedjakom, ki 
poteka v organizaciji športne ekipe 
Beli zajec – White rabbit Golte, ne 
manjka drugih zanimivosti in mož-
nosti za šport. 

Jože Miklavc

Težave rastejo, čim bolj se 
bližamo cilju. 

Johann Wolfgang von Goethe
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Iz občin

OBČINSKI SVET LUČE

Občina se tudi v preteklem letu ni zadolževala
Na zadnji seji lučkega občinske-

ga sveta je župan Ciril Rosc svetni-
kom predstavil predlog odloka o 
zaključnem računu proračuna ob-
čine za leto 2015. Pri tem je naš-
tel nekatere večje investicije, ki so 
jih izvedli lani. Izpostavil je dejstvo, 
da se občina tudi lani ni zadolževa-
la. Svetniki na predlagani odlok ni-
so imeli pripomb in so ga potrdili.

Predlog poročila skupaj z inven-
turo je predhodno pregledal nad-
zorni odbor, ki ni imel pripomb, je 
povedal njegov predsednik Jože 
Vavdi. Župan je na občinski seji po-
ročal o realizaciji proračuna. Pri-

hodki so znašali 2.023.082 evrov 
in so dosegli 100,9 odstotka pla-
niranih. Odhodki proračuna so bili 
1.708.033 evra, kar je 70,2 odstot-
ka načrtovanih odhodkov.

Župan je dejal, da je bilo izvajanje 
proračuna prilagojeno namerava-
ni večletni investiciji v športno dvora-
no oziroma športni center, za kar se 
je pred časom odločil občinski svet. 
Glede na to, da v prihodnosti ni priča-
kovati kakšnih večjih razpisov države 
na tem področju, je za nameravano 
izgradnjo potrebno čim več prihrani-
ti v proračunu, a kljub temu dosledno 
opravljati redne naloge občine.

V letu 2015 je občina izvajala 
zlasti projekte na izgradnji in pre-
novi občinske infrastrukture in s 
tem poskrbela tudi za oddaljenejše 
domačije. Opravili so rekonstrukci-
jo cest v Podveži in v Raduhi, prip-
ravili podlage na več cestnih od-
sekih, kjer bodo v prihodnje polo-
žili asfalt, kar precej pozornosti so 
namenili odmeram občinskih cest. 
Rosc je navedel še sanacijo infra-
strukture po neurjih iz prejšnjih let, 
prestavitev komunalnega silosa, 
cestno razsvetljavo in ostale pro-
jekte, ki so jih izpeljali lani.

»Zadolževanje občine tudi v le-

tu 2015 ni bilo potrebno,« je pove-
dal župan in ob tem dodal, da so 
se v nekaterih medijih pojavili po-
datki, da je občina zadolžena. Za-
dolževanja iz proračuna neposred-
no ni bilo. Je pa po statistiki upošte-
van dolg JP Komunala Mozirje za 
novo poslovno stavbo. Ker je obči-
na delna lastnica Komunale, se ji v 
odstotku lastninskega deleža pripi-
še omenjeni dolg. 

Svetniki so se s predstavljenim 
predlogom poročila o zaključnem 
računu strinjali. Potrdili so ga so-
glasno. 

Marija Lebar

OBČINA MOZIRJE

Na informativni izračun je poslalo pripombe 
300 zavezancev

Občina Mozirje je svojim zave-
zancem za plačilo nadomestila za 
uporabo stavbnih zemljišč (NUSZ) 
v mesecu marcu poslala obvestila 
o informativnem izračunu za plači-
lo nadomestila. Rok za morebitne 
pripombe je potekel 8. aprila, na ob-
čini so dobili kar precej pripomb na 
izračun, še prej pa tudi veliko klicev 
in elektronskih sporočil, v katerih so 
zavezanci želeli pojasnila, saj se je 
marsikomu glede na prejšnja leta 
znesek znatno povečal.

Janez Janko, višji svetovalec, je 
o temi govoril na občinskem sve-

tu: »Povečanje pri občanih ob infor-
mativnih izračunih NUSZ je posledi-
ca zlasti dejstva, da določeni objek-
ti v naših občinskih evidencah NUSZ 
niso imeli upoštevanih pravilnih po-
vršin. Te podatke želimo z informa-
tivnim izračunom z občani uskladi-
ti, še preden bodo s strani Finančne 
uprave RS za leto 2016 izdane za-
devne odločbe. Zato smo v letoš-
njem letu pred izdajo odločb lastni-
ke obvestili o uskladitvi evidenc in jih 
pozvali, da nas v primeru neskladij 
o tem obvestijo, še preden bodo do-
bili letne odločbe.«

Zavezancem so z Občine Mozir-
je poslali okoli 1600 obvestil. 150 
zavezancev je do roka občino ob-
vestilo, da se s podatki strinjajo. 
300 zavezancev je povratno posla-
lo obrazce s pripombami, ki jih bo-
do na občini uskladili. Za vse osta-
le obveščene zavezance (1150), ki 
na obvestila niso odgovorili, se šte-
je, da se s podatki strinjajo, kakor 
je bilo navedeno v spremnem do-
pisu. Informativni izračun je bil sa-
mo informacija in ni odločba ali po-
ložnica. Letne odločbe in položnice 
bodo takoj po uskladitvi podatkov z 

občani, predvidoma v mesecu ma-
ju, poslane s strani FURS-a.

Janko je še pojasnil, da se v 
površino za izračun nadomestila 
vštevajo vsi zaprti prostori objekta 
vštevši kleti in podstrešja in ne sa-
mo tlorisna površina objekta. Na iz-
račun vpliva tudi število točk na po-
samezni lokaciji, ki je odvisno od 
komunalne opremljenosti obmo-
čja, namembnosti objekta in še ne-
katerih dejavnikov. Vrednost točke 
se vsakoletno uskladi z rastjo cen 
v gradbeništvu. 

Marija Lebar

LJUBNO OB SAVINJI

Občina in šola s skupnimi močmi posodobili telovadnico

Ravnatelj Rajko Pintar: »Telovadnica 
je po prenovi uporabnikom bolj 
prijazna, predvsem pa bolj varna.« 
(Foto: Marija Lebar)

Nedavno se je v stari telovadni-
ci Osnovne šole Ljubno ob Savinji 
vdrl pod. Nujen je bil takojšen po-
seg za usposobitev objekta, v ka-
terem se odvija živahna športna 
in ostala dejavnost preko celega 
dne. Tudi sicer je bila telovadnica 
potrebna prenove, saj je stara šti-
ri desetletja in ni več ustrezala du-
hu časa, je povedal ravnatelj Raj-
ko Pintar.

Pri rekonstrukciji so odstrani-
li hrastov parket in podkonstruk-
cijo, napravili izolacijo in ponovno 
namestili prejšnji parket. Tega so 
zbrusili in na novo polakirali. Nuj-

otrok iz vrtca in šolarjev razredne 
stopnje. Povsem zasedena je tudi 
v popoldanskem času, ko jo upo-
rabljajo člani številnih društev ob-
čine Ljubno in ostali odrasli obča-
ni za rekreacijo. Zadovoljni smo ta-
ko s prenovljenim videzom kot tudi 
zato, ker sedaj telovadnica uporab-
nikom nudi vse potrebne higienske 
in varnostne pogoje.« 

Marija Lebar

na je bila tudi posodobitev napelja-
ve za centralno ogrevanje. Obnovi-
li so še talne označbe za posame-
zna igrišča. Na vrsto so prišle tudi 
stene. Te so prepleskali in namesti-
li nove tapisome. 

Ker je bila prenova neobhodna, 
je občina z rebalansom proračuna 
za omenjeno investicijo zagotovi-
la 33.000 evrov. Precejšen del de-
narja, to je skoraj 20.000 evrov, je 
prispevala še osnovna šola iz svo-
jih virov. 

Ravnatelj Rajko Pintar je pove-
dal: »Staro telovadnico dopoldne 
uporabljamo za šolsko dejavnost 
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ZAIGRAJ VESELI GODEC NA LJUBNEM OB SAVINJI

»Pihanje na dušo« in iznajdljivost osvajalcev 
nasmejala občinstvo

Za učinkovitejše osvajanje dekleta je potrebno pokazati tudi plesno znanje. 
(Foto: Marija Šukalo)

Na Ljubnem ob Savinji so na 
prvo nedeljo v aprilu oder domače-
ga kulturnega doma zasedli ljudski 
godci in pevci – sekcija kulturnega 
društva. Pod naslovom Zaigraj ve-
seli godec so pripravili debeli uri 
smeha plesa in pesmi. 

S prireditvijo so obiskovalce po-
peljali v preteklost, ko so se na 
Ljubnem, predvsem po zaselkih, 
sestajali mladi in se na domovih 
zabavali, zbijali šale, prepevali. Ob 
tem se je rodila kakšna ljubezen. 

Da bi se spomnili tistih dni, so 
obudili običaje osvajanja, ko sta bi-
li zelo pomembni fantova iznajdlji-
vost in njegova umetnost »pihanja 
na dušo« dekletu. Predstavitev so 

na hudomušen način pripravili Rok 
Prušnik in Miran Žerovnik, kot osva-
jalca, Milena Praznik kot natakari-

ca v domači gostilni, ter Vinko Je-
raj in Ivko Retko kot očeta. 

Na odru ni manjkalo zbadljivk, ki 

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO RADMIRJE 

Po osemnajstih letih črepak ponovno parkiran v 
domači garaži

Predsednika PGD Vrsnik in Radmirje, Marko Vehar in Damjan Nerat 
(desno), sta s prerezom traku na črepaku potrdila vrnitev vozila v matično 

društvo. (Foto: Marija Šukalo)

Radmirski gasilci so z vodnim curkom pozdravili prihod svojega vozila. 
(Foto: Marija Šukalo)

Ob vrnitvi prve gasilske avtocis-
terne naše doline so člani Prosto-
voljnega gasilskega društva Rad-
mirje 9. aprila pripravili svečanost 
pod naslovom Črepak se vrača. 
Pozdravne besede sta obiskoval-
cem in gasilcem namenila predse-
dnika PGD Vrsnik in Radmirje, Mar-
ko Vehar in Damjan Nerat. 

Medtem ko je Vehar orisal vzro-
ke za nakup vozila pred skoraj dve-
ma desetletjema in svojevrstno 
krepitev prijateljstva, ki jo je to de-
janje »porodilo«, se je Nerat dotak-
nil zgodovinskega orisa prizade-

vanj za nakup »črepaka« pred štiri-
mi desetletji. 

Vrsničani so do vozila »prišli« 
na osnovi malega oglasa o proda-
ji, ki so ga Radmirci objavili v gasil-
skem vestniku. Po sklenjeni kupči-
ji so se vezi prijateljstva krepile in 
ob obiskih pri stanovskih kolegih 
v Vrsniku so si Radmirci vse pogo-
steje želeli, da se vozilo vrne nazaj. 
Ko so Vrsničani vozilo zamenjali z 
modernejšim, so radmirski gasilci 
ustanovili odbor in ob pomoči čla-
nov in donatorjev zbrali potrebna 
sredstva za odkup.

Po Neratovih besedah so orodno 
vozilo tam 5500 radmirski gasil-
ci kupili pred štirimi desetletji in ga 
dobri dve uporabljali. S prvo avtocis-
terno v takratni občini Mozirje so us-
pešno posredovali pri intervencijah 
in prevozu pitne vode tako v naši do-
lini kot na območju Zasavja in Ptuja. 

»Ponosni smo, da se nam je ide-
ja uresničila. Morda se komu zdi 
smešno, zakaj kupovati staro vozi-
lo. Verjemite, tudi zgodovina šteje. 
In tako, kot so naši predniki skrbe-
li, da se je ohranilo marsikatero ga-
silsko orodje in oprema iz preteklo-

sti, moramo tudi mi skrbeti, da bo 
mladina, ki prihaja za nami, vede-
la, da nam ni vseeno, kaj se dogaja 
danes in kaj se je dogajalo nekoč,« 
je povedal Nerat, vidno ganjen ob 
prerezu traku. Slednjega mu je po-
magal prerezati Vehar. 

Župan občine Ljubno Franjo Na-
raločnik jim je zaželel še veliko us-
peha pri delu in vožnji v upanju, da 
vozila ne bo potrebno uporabiti pri 
intervenciji. V kulturnem programu 
so sodelovali pevci Moškega pev-
skega zbora Zarja Radmirje.

Marija Šukalo

sta si jih tekmeca metala drug dru-
gemu, in modrovanja očetov, kako 
bi mlada »spravila« skupaj. A kaj, 
ko se srcu ne da ukazovati in iz-
bere drugače, kot je bilo zastavlje-
no. Ob tem se je občinstvo dodob-
ra nasmejalo. Ker je bilo dogajanje 
postavljeno v vaško oštarijo, so se 
v njej znašli številni godci in pevci. 
Ti so predstavili ljudske napeve, sli-
šati je bilo tudi nekaj narodnoza-
bavnih viž.

Nastopili so še mladi člani 
folklorne skupine Flosarček pod 
vodstvom Mojce Pikl in plesalci 
folklorne sekcije bočkega kulturne-
ga društva. 

Marija Šukalo
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ŠPORT CENTER PRODNIK
Juvanje 1, 3333 Ljubno ob Savinji

Na kulinarično razvajanje se naročite 
na tel. št. 838 10 30 ali 041 752 111 

ali 031 752 111 
www.prodnik.com

ŠPORT CENTER PRODNIK

V slovenskem vrhu celovite 
domače oskrbe

Pri Prodnikih v Juvanju že dlje časa sistema-
tično razvijajo koncept celovite domače oskrbe 
in so na tem področju zagotovo v samem slo-

venskem vrhu. Gospodar Edi Jurjevec ta pristop 
imenuje preprosto »z njive na krožnik«, kar po-
meni, da je zelenjava vsak dan sveže nabra-
na in pripravljena še isti dan. To velja tudi za 
šparglje, katerih sezona se je že pričela.

ŠPARGLJI NE LE OKUSNI, AMPAK 
TUDI ZDRAVI

Šparglji sodijo med zgodnejše vrste pomla-
dne zelenjave. Njihova sezona traja od aprila 
do sredine junija. Šparglji niso le okusno, am-
pak so tudi zdravo živilo, ki pomaga pri mnogih 
tegobah. Na Prodnikovi domačiji v Juvanju jih 
gojijo že vrsto let in z njimi dopolnjujejo pestro 
ponudbo domačih jedi, zaradi vse večjega pov-
praševanja po tej specialiteti pa špargljem vsa-
ko leto namenijo več pridelovalnih površin.

Glavna učinkovina v špargljih je asparagin, ki 

poveča dejavnost ledvic in pospeši izločanje uri-
na. Zaradi asparagina so šparglji priporočljivi pri 
zdravstvenih težavah, pri katerih je zaželeno po-
večano odvajanje vode iz telesa. Šparglji so tudi 
bogat vir rutina, ki krepi stene krvnih žil in kapi-
lar, vsebujejo pa tudi glutation, ki je pomemben 
v boju organizma proti raku.

DOMAČA EKOLOŠKA 
PRIDELAVA

Gojenje špargljev zahteva veliko mero zna-
nja, saj je potrebna pravilna izbira in priprava 
zemljišča ter stalna oskrba nasada. Ediju Jur-
jevcu predstavlja gojenje špargljev veselje in iz-
ziv. Tako šparglje kot vso ostalo zelenjavo pride-
luje na ekološki način, brez umetnega pospeše-

vanja rasti, saj je trdno prepričan, da takšen pri-
stop glede na trend »nazaj k naravi« predstavlja 
konkurenčno prednost dobre gostilne.

ZELIŠČNI VRT POLNO ZAŽIVEL
Pri Prodnikih so se predlani odločili za uredi-

tev zeliščnega vrta, ki je sedaj že polno zaživel. 
Edi Jurjevec je pri tem uporabil nekatere narav-
ne elemente z njihove domačije, ki ponazarja-

jo njihov sonaravni način dela. V zeliščnem vrtu 
pridelujejo zelišča, iz katerih izdelujejo doma-
če čaje, kar predstavlja še korak dlje v njihovem 
konceptu domače oskrbe.

DODATNE STORITVE DOŽIVLJAJSKEGA 
TURIZMA

Koncept celovite domače oskrbe na Prodni-
kovi kmetiji postopoma širijo na področje živino-
reje, hkrati pa dopolnjujejo svojo turistično po-
nudbo z dodatnimi storitvami v smislu doživljaj-
skega turizma, kjer so sicer v ospredju aktivno-
sti na in ob reki Savinji. Tako so se pred nedav-
nim lotili urejanja jahalne cone za otroke, kjer je 
medtem že našel svoj dom prvi poni.  

ŠPARGLJI NA STO IN 
EN NAČIN

Če boste v prihodnjih tednih zavili v Prodniko-
vo gostilno v Juvanju, se boste med zares pestro 
ponudbo jedi iz špargljev najbrž kar težko odlo-
čili. Za začetek vam bodo ponudili špargljevo ju-
ho, nato boste lahko izbirali med šparglji na ža-
ru, šparglji s slanino in pikantno omako, ocvrti-
mi šparglji s tatarsko omako, šparglji z jajcem, 

špargljevo rižoto, širokimi rezanci s šparglji, 
svinjskim medaljonom v omaki s šparglji, s 
šparglji polnjenim puranjim zrezkom po du-
najsko in govejim filejem gratiniranim s šparglji 
in gorgonzolo. Ne boste verjeli - poskusite lahko 
celo sladico s šparglji. Pa dober tek!

PR

V zeliščnem vrtu pridelujejo zelišča, iz katerih izdelujejo domače čaje, kar predstavlja še korak dlje v 
njihovem konceptu domače oskrbe.

Ponudbo doživljajskega turizma širijo z jahalno 
cono za otroke, kjer je medtem že našel svoj 

dom prvi poni.

Gospodar Edi Jurjevec pristop celovite domače 
oskrbe imenuje preprosto »z njive na krožnik«.

Če želite naenkrat poskusiti čim več različnih 
jedi iz špargljev, je najbolje, da naročite ploščo.
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Piše: Aleksander Videčnik

Zgodovina in narodopisje

POJASNILO IN OPRAVIČILO
V 13. številki Savinjskih novic je avtor Ale-

ksander Videčnik pričel s serijo prispev-
kov na podlagi zapisa dr. Frana Mišiča iz le-
ta 1933 z naslovom V porečju bistre Savi-
nje. Takšen bi moral biti tudi naslov Videčni-
kovih prispevkov v 13., 14. in 15. številki Sa-
vinjskih novic, zaradi nesporazuma pa so bi-
li omenjeni prispevki objavljeni pod naslo-
vom Grad Vrbovec, za kar se avtorju vljudno 
opravičujemo. Nadaljujemo torej s četrtim 
prispevkom iz cikla V porečju bistre Savinje.

Uredništvo

V porečju bistre Savinje (4)

KOKARSKA ROMARSKA CERKEV 
(NADALJEVANJE)

Prava slava te božje poti sega v starejše ča-
se in njeni vidni znaki, četudi obnovljeni, še vise 
v svetloživi notranjosti cerkve na njenih stenah. 
Prva slika z dolgoveznim starim nemškim bese-
dilom in z naslovom: »hl. Kapellen in Kokariach« 
izrecno poudarja, da ni izvirna, temveč samo 
po prvotni, starodavni tabli leta 1599 obnovlje-
na »Zu Zeiten des hochwirdigen Herrn Thomae 
zu Laybach«. 

Prikazuje dolgo, v vijugah proti cerkvi pomika-
jočo se procesijo, ki po nasvetu gornjegrajskega 
benediktinskega opata Kasperja Pinterja prosi 
Marijo Kokarsko pomoči proti hudemu zimske-
mu mrazu in snegu, ki sta uničevala ljudi in živi-
no v zgodnji pomladi. Marija Kokarska je poma-
gala: še predno je bilo božje opravilo opravlje-
no, je na kvaterni petek v postu zapihal jug, mraz 
se je polegel in sneg, prej višji nego ljudje, je na 
mah skopnel. Priprošnja je bila uslišana, slava 
Kokarske Matere Božje se je začela širiti. 

Poleg mnogoštevilnih bergelj, bergljic in pa-
lic, poleg mnogih lasnih kit, ki so jih vsled zaob-
ljube darovale za dobljeno zdravje pobožne že-
ne, poleg različnih votivnih slik, tabel in podob iz 
starejšega časa in tudi iz naših dni je cerkev M. 
B. v Kokarjah značilna votivna tabla s primerni-
mi slikami in podobami »ponovljena« leta 1854 
s tem besedilom: »En soldat u Turski ječi v želez-
je ukovan je skozi pomoč Marije Kokarske iz ječe 
bil rešen. Šou je čez vode in na suhem prišel se 
je Mariji zahvaliti in je za spomin to kapo in pali-
co tu pustil«. (Besedilo je prevod v sedanji jezik). 

Na sliki kleči v rdeče obrobljenem suknjiču 
pred cerkvijo, ki je tedaj še bila utrjena z močnim 
zidom. To obzidje pred cerkvijo je že izginilo; sta-

ra, med ljudstvom še danes znana zgodovinska 
pesem iz turških časov pa pripoveduje o tem do-
godku takole. Besedilo je leta 1867 napisal Ivan 
Bider, p. d. Martinek.

En soldat z Rečičke fare, 
v turški ječi zakovan; 
on ni sedel, tud' ni ležal;
to je trpelo leto in dan.
      *
On je zamislil in je zdihnil
na Kokarsko Marijo.
V jedni noči, v božji moči
ona mu je pomagala.
      *
Vse železje je razklenilo,
vrata so odprla se:
»Ti soldat, le pojd' ven z ječe,
ven s te ječe Turkovske!«
      *
Ko je on že daleč prišel,
tja do reke Donave,
sveti križ je čez njo storil,
srečno jo preplaval je.
      *
Po dolgem trudu sem je prišel
na ta hribček Kokarski,
na kolena dol je padel 
in zahvalil se Bogu,
      *
Tavžentkrat si ti čaščena,
o Marija Kokarska!
Tvoje glihe ni nobena,
takšne nima celi svet.
      *
Kaj bi jaz Mariji šenkal,
dab' Marijo počastil?
Dal t' bom palčko, dal t' bom kapico
in to svetlo sablico.

      *
Kdor pa tega ne verjame,
naj pa v cerkev gledat' gre!
Tam na desni strani oltarja
videl bo namalano. 

SPREHOD NA 
ČRETO

Ko si že v Kokarjah, pojdi še skozi sicer strmo, 
a hladno bukovje na bližnjo Čreto. Na jasni in le-
po razgledni planini stojita dve cerkvi, samo ne-
kaj minut oddaljeni druga od druge. Prva, večja 
v čast Mariji, druga, »majčkana« z lesenim zvo-
nikom je posvečena sv. Katarini. Obe spadata v 
župnijo Vransko. Mnogo veselega ljudstva boš 
našel tam. 

Pot te pelje izpred kokarske cerkve skozi Čr-
ni graben na Završnika, Pečnika in Jegovnika 
po Suhem grabnu mimo Tajne in mimo Krap-
ljeta ali mimo Krajnika na Lomšeka, Reberni-
ke in Pečnika, od tod po Jegovnikovih travni-
kih na Čreto. 

Preko Drete pa te pelje steza mimo Goveka 
skozi zeleno borovje in sveže borovničevje, ki 
pokrivata Gorice do Savinje. Pred njo lahko za-
viješ na levo; po mehkih poljskih in pozneje po 
gozdnih poteh prideš na Trnovec, Spodnje in 
Zgornje Pobrežje, skozi vas Homec na Meliše in 
končno k sv. Frančišku, ki hrani v svoji cerkvi dra-
gocene znamenitosti. 

Dolga brv pri Trnovcu in most nižje pod njo 
pa te dovedeta črez Savinjo, najprej na Spo-
dnjo Rečico. V hiši številka 12, ki stoji tik ob 
cesti, je bil vzidan kakor okno velik ploščat ka-
men, menda rimski nagrobnik. Sedanji pose-
stnik Rakun, p. d. Hlačun, ti pove, da so kamen, 
ki je bil že počen leta 1903, našli pri prezida-
vanju hiše. 

Nadaljevanje prihodnjič.

Ob 30-letnici delovanja so člani Čebelarske družine Kokarje razvili nov društveni prapor. 
(Foto: Aleksander Videčnik)
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TJANA BURGER, 
trenerka za osebnostni razvoj

Celovit pristop k zdravemu 
življenju

V sodelovanju s trenerko za osebnostni razvoj in bioterapevtko Tjano Bur-
ger smo za vas pripravili 4-tedenski izobraževalni program Celovit pristop k 
zdravemu življenju. Kot že sam naslov programa pove, je program zasno-
van celovito in se dotakne fizičnega, čustvenega in duhovnega telesa. Na-
menjen je vsem, ki želite izboljšati svoje življenje na vseh področjih. Vklju-
čuje zdravo prehranjevanje, vadbeni proces in delo na sebi preko motivacij-
skih delavnic. 

Na motivacijskih delavnicah se bomo soočili s slabimi razvadami in 
negativnimi vzorci ter jih spremenili v pozitivne. Delali bomo na podza-
vestnem nivoju, kjer se nalaga vse tisto, ki nas ne podpira pri doseganju 
naših ciljev. To nam bo omogočilo, da začnemo živeti polno življenje. Pro-
gram je praktične narave. 

Več o Tjani si lahko preberete na njeni spletni strani www.upatisiziveti.si. 
Cena 4-tedenskega programa, ki bo potekal od 5. maja do 2. junija 

2016, je 200,00 EUR (z DDV), za naročnike Savinjskih novic pa le 185,00 
EUR (z DDV). Cena vključuje: 5 individualno oblikovanih tedenskih jedilni-
kov, 5 vadbenih enot in 3 motivacijske delavnice. 

Prijave in dodatne informacije na tjana@upatisiziveti.si ali tel. 040 187 
192. Zadnji rok prijave: 28. april 2016 z vplačilom akontacije na TRR Dru-
štvo Felicytas, Cankarjeva 2, 3325 Šoštanj, št. SI56 6100 0000 3764 335, 
odprt pri Delavski hranilnici, v višini 100 EUR (1. obrok), plačilo 2. obroka 
do 16. maja 2016. 

Spoštujmo svoje telo

Zdravje je zelo pomemben de-
javnik v našem življenju. Ime-
ti zdravo telo za marsikoga po-
meni nekaj samoumevnega. Ka-
ko zelo dragoceno je naše zdrav-
je, se zavemo šele takrat, ko ga 
izgubimo. Ne bodimo tako zelo 
mačehovski do svojega telesa. 

Spoštujmo, cenimo in negujmo 
ga vsak dan kot majhnega otro-
ka. Komunicirajmo z njim in mu 
vsak dan privoščimo najboljše. 
Biti vitki in takšni ostati, imeti le-
po postavo, prekipevati od ener-
gije, biti zdravi in srečni - to so že-
lje vsakega posameznika. 

In to nam bo uspelo le, če bo na-
še telo dobilo vse tisto, kar potrebu-
je. Zato je zelo pomembno, kaj je-
mo. Ni čudežnega zdravila, s ka-
terim bi na hitro odpravili posledi-
ce dolgotrajnega uživanja hitre in 
predelane hrane, kajenja, alkoho-
la in nenehnega stresa. Sprejeti je 
potrebno določena pravila in se jih 
držati do konca življenja, ne le me-
sec ali dva. 

ZELENJAVA - TEMELJ ZDRAVE 
PREHRANE

Zelenjava je temelj zdrave pre-
hrane. Seveda je najbolje uživati 
presno hrano. Vsak dan si privošči-
mo veliko skledo solate, nekaj ka-
pljic oljčnega olja in sok ene limone.  
Dodajmo sveža zelišča in žličko ali 
dve semenk. Nekaj rukole, peterši-
lja in koriandra, ki vsebujejo npr. kal-
cij. Poiščimo organsko zelenjavo, ki 
vsebuje veliko življenjsko pomemb-
nih vitaminov in mineralov. Obsta-
ja nešteto možnosti priprave sola-
te. Naj vsebuje raznolike in barvite 
sadeže. Tako bo pripravljena hrana 
okusna, zdrava in lepa za oko.

Presno zelenjavo lahko zaužije-
mo tudi v obliki sveže stisnjenih so-
kov. Kuhana zelenjava naj bo ra-
znovrstna. Ne pozabimo na buč-
ke, zeleno in stročji fižol, saj čisti-
jo jetra. 

SVEŽI SADNI SOKOVI SO 
ČUDOVITO »ZDRAVILO«

Tudi sveže, presno sadje lah-
ko pripravimo na mnogo nači-
nov. Sveži sadni sokovi so čudovi-
to »zdravilo«. V času sadne sezo-
ne posušimo nekaj sadja, ki ga bo-
mo lahko uživali pozimi. Če nima-
mo sušilnika sadja, ga posušimo v 
pečici na peki papirju. Temperatura 
naj bo okoli 40 stopinj Celzija, da 
ohranimo encime. 

Oreščki so sestavni del jedilnika 
za vegetarijance. Naj bodo razno-
vrstni. 

MESO NAJ NE BO VSAKDANJI 
OBROK

Če uživamo meso, ga pope-
čemo ali popražimo. Izogibamo 
se žarom. Raziskave kažejo, da 
je na ta način pripravljena hrana 
rakotvorna. Priporočljivo je meso 
proste reje, če je že nujno, da se 
nahaja na jedilniku. Uživamo ga 
le občasno, naj ne bo vsakdanji 
obrok. 

BOLEZEN IN NEPRAVILNO 
PREHRANJEVANJE STA 

POVEZANA
Nešteto napisanega je bilo na to 

temo. Oblikovana so različna mne-
nja, a vsem je skupna ena točka. 
Človeštvo se premalo zaveda, ka-
ko zelo sta povezana bolezen in 
nepravilno prehranjevanje.

Sprememba prehrambenih 
navad je za večino ljudi težaven 
proces. Ne govorim zgolj o huj-
šanja, ampak nasploh o celot-
nem prehranskem ciklu. Prehra-
no je potrebno spremeniti, ko se 
počutimo utrujeni, brez energije, 
bolni. Poleg tega že dolgo vemo, 
da hitre diete niso rešitev, saj je 
za ponovno vzpostavitev ravno-
vesja v telesu potreben čas. Raz-
strupljanje telesa je pomemben 

dejavnik pri spreminjanju pre-
hranskih navad. 

POMEN RAZSTRUPITVE JETER
Pravo razstrupljanje se začne z 

razstrupljanjem jeter. Močno po-
vezavo najdemo med zamaščeni-
mi jetri in povečano telesno težo. 
Jetra so zadolžena za to, da »kuri-
jo« maščobe in čistijo telo. Če ma-
ščobe hitro »pokurimo« in če ima-
mo zaradi očiščenega telesa ure-
jeno presnovo, se maščobe tež-
je nabirajo kot maščobne zaloge, 
saj jih telo samo sproti predela v 
energijo.

Zamaščena jetra so prezaposle-
na s čiščenjem toksinov, vso ener-
gijo porabi za obnavljanje. Osnov-
ni procesi v telesu so namreč zelo 
neurejeni. Presnova in prebava sta 
počasni, mišice se ne regenerira-
jo pravilno in zato porabljajo manj 
energije, maščobe se le počasi to-
pijo. Zaradi neubranega nevron-
skega sistema smo pogosteje ner-
vozni in preutrujeni, kar povzroči 
prekomerno prehranjevanje, pove-
čan vnos sladkih jedi, tudi tolažbo 
s hrano.

Če torej želimo izboljšati poču-
tje in odpornost ter shujšati zdra-
vo, da se po spremembi prehram-

benih navad ne bomo spet zredili 
ali se vrnili k staremu načinu, je do-
brodošel razmislek o razstruplja-
nju jeter.

SPREMEMBA PREHRAMBENIH 
NAVAD ZAHTEVA SVOJ ČAS

Sprememba prehrambenih na-
vad in posledično načina življenja 
zahteva svoj čas. Rezultat ne mo-
re slediti čez noč, kot tudi odveč-
ni kilogrami oziroma bolno telo ni-
so nastali z danes na jutri. Posto-
pno in načrtovano delovanje prina-
ša dolgoročnejše učinke, brez stre-
sa, lakote in pritiska. Človek mora 
jesti. Pomembno je, kaj, kdaj in ka-
ko je. Naj bo prehranjevanje užitek, 
ne kazen. 

Bolje je, da se izgube teže ozi-
roma sprememb prehrambenih 
navad lotimo skupaj z nekom, ki 
se na to spozna. Poleg načrtova-
nja zdrave prehrane, vseh potreb-
nih mineralov in vitaminov, ki jih 
telo potrebuje, bomo imeli na dru-
gi strani nekoga, ki nas bo spodbu-
jal, ko bomo morda želeli odnehati. 
Tudi pokvarjenega avtomobila ne 
popravljamo sami, če nismo stro-
kovnjak. Zakaj bi bilo pri spreminja-
nju prehrambenih navad, ki je vča-
sih tudi motnja, kaj drugače?

Program Celovit pristop k zdravemu življenju je praktične narave. 
Seznanimo se s teorijami osebnostnega razvoja. V drugem delu teore-
tično znanje uporabimo v praksi z igranjem različnih vlog. Luštno bo. 
Veseli bomo, če se nam pridružite.
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DRUŽINSKA KNJIGA MESECA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Thomas Angela: 
52 stvari, ki jih otroci 
potrebujejo od mame

Knjiga, ki mamicam v konkretnih 
zapisih ponuja ustvarjalne zamisli 
in spodbude, kako otroke s pomoč-
jo uporabnih idej vzgajati v odgovor-
ne in srečne mlade posameznike. 
52 avtoričinih idej odpira nove mož-
nosti, kako s svojimi otroci tkati tr-
dne družinske vezi. Pri tem avtorica 
ne pozabi, da ženska ni omejena le 
na vlogo matere. Knjiga se zato ne 
omejuje le na odnos matere do svo-
jih otrok, ampak prinaša uporabne 
namige, kako poskrbeti za svojo te-
lesno, duševno in duhovno kondici-
jo. Vsakemu od 52 razmišljanj sledi 
kratko sporočilo srca.

DRUŠTVO KMETIC ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Delovno in zabavno popoldansko druženje

GASILSKA ZVEZA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE 

Najpomembneje je usposabljanje in izobraževanje

Poveljnik Slavko Bric je dejal, da se 
spopadajo s posledicami naravnih 

nesreč, katerim so pogosto 
vzrok nepremišljeni posegi ljudi v 

naravno okolje. (Foto: ML)

Irena Rak, predsednica društva, ki 
združuje zgornjesavinjske kmečke 

žene. (Foto: ML)

Delegati prostovoljnih gasilskih 
društev, združenih v zgornjesavinj-
sko gasilsko zvezo, in njihovi gostje 
so se 2. aprila zbrali v avli Osnov-
ne šole Ljubno ob Savinji na redni 
letni skupščini. Potrdili so poroči-
la za leto 2015 in si zadali načrte 
za letos. Delovanje zveze in gasil-
cev so z besedami pohvale in že-
ljami za nadaljnje dobro sodelo-
vanje popestrili gostje, predstavni-
ki sosednjih gasilskih zvez in lokal-
nih skupnosti.

Predsednik zveze Janko Žuntar 
se je dotaknil lanskoletne šestde-
sete obletnice plodnega delova-
nja zveze. »Največ pozornosti v 
naši zvezi namenjamo strokovne-
mu usposabljanju. Na tem mestu 
velja zahvala za ves prosti čas, ki 
ga člani namenjajo za pridobiva-
nje novih znanj. Nabirajo si jih za-

mi. Te kljub zaostrenim finančnim 
razmeram zagotavljajo delovanje 
in potrebne investicije v gasilstvu. 
Za osrednjo letošnjo nalogo je iz-
postavil ureditev statusa gasilca, 
glede praznovanj je omenil 130-le-
tnico PGD Ljubno ob Savinji ter pre-
dajo nove motorne brizgalne in 
orodnega vozila v Gornjem Gradu.

Poveljnik zveze Slavko Bric je de-
jal, da se gasilci vse pogosteje spo-
padajo s posledicami naravnih ne-
sreč, katerim so pogosto vzrok 
nepremišljeni posegi ljudi v narav-
no okolje. »V letu 2015 nam je bilo 
glede večjih katastrof prizanešeno. 
Pri intervencijah opažamo čeda-
lje boljše sodelovanje z občinskimi 
štabi Civilne zaščite.«

Lani so zgornjesavinjski opera-
tivni gasilci posredovali v 121 inter-
vencijah. To so bila gašenja, iskal-

ne akcije, pomoč obolelim ose-
bam in nudenje druge pomoči ob-
čanom. Spodbudno je, da so inter-
vencije minile brez poškodb gasil-
cev, kar je tudi rezultat dobre uspo-
sobljenosti in opremljenosti, je po-
vedal poveljnik. Omenil je še us-
pešno udeležbo na gasilskih tek-
movanjih.

Sledila so poročila predsednic 
oziroma predsednikov posameznih 
komisij. Prisotnim so spregovorili 
podpredsednik Gasilske zveze Slo-
venije Jože Derling in župana Franjo 
Naraločnik ter Matej Pečovnik, ki sta 
se zahvalila za dobro sodelovanje. 
Še posebej se je gasilcem za po-
moč pri organizaciji tekem v smu-
čarskih skokih zahvalil generalni se-
kretar Smučarsko skakalnega klu-
ba Ljubno BTC Rajko Pintar.

Marija Lebar

to, da pomagajo sočloveku.« 
Podčrtal je dobro delo vseh ko-

misij pri zvezi in odlično sodelo-
vanje društev ter zveze z občina-

Društvo, ki združuje zgornjesa-
vinjske kmečke žene, je eno najšte-
vilčnejših v naši dolini, ne zaostaja 
pa niti po pestri dejavnosti. O tem 
je spregovorila njihova predsedni-
ca Irena Rak na občnem zboru. 

Po uradnem delu so se udeležen-
ke sprostile ob gledališki igri in dru-
ženje nadaljevale na večerji, kjer so 
se ob zvokih ansambla Golte vese-
lo zavrtele.

Prvenstvena naloga društva, ki 

obeležuje že 42-letno delovanje, 
je izobraževanje. Tako je bilo tudi v 
lanskem letu, ko so s pomočjo so-
financiranja zgornjesavinjskih ob-
čin v društvu pripravili številne te-
čaje. Tečaje sodobne priprave hra-
ne, ki jih je vodil Dejan Potočnik, so 
pripravili kar v sedemnajstih krajev-
nih aktivih. 

Za udeleženke iz celotne doli-
ne so bili organizirani skupni teča-
ji oziroma delavnice z različnimi te-
matikami, za katere so zanimanje 
izrazile same članice. Tako so se 
lahko poučile o izdelavi mil in na-
ravne kozmetike, opravile začetni 
tečaj računalništva, brez katere-

ga na kmetijah ne gre več. Dobro-
došla so izobraževanja o predela-
vi mleka.

Vsakoletna ekskurzija omogo-
či udeleženkam, da se spoznajo 
s primeri dobre prakse na kmeti-
jah v drugačnih pogojih pridelave 
in predelave. Lani so se tako mudi-
le na Obali. Cilj oziroma destinacijo 
si zberejo že na občnem zboru. Na 
letošnjem so izmed petih predlo-
gov izbrale obisk sosednje Avstrije.

Že dolga leta se ob pomoči mo-
zirske svetovalne službe tukajšnje 
kmetije udeležujejo državne raz-
stave Dobrote slovenskih kmetij, 
od koder se vračajo z izjemnimi re-
zultati in številnimi priznanji. 

Posebno skrb namenjajo člani-
cam, ki so dobile naraščaj, in jih ob 
obisku razveselijo z darilom. Obiš-
čejo in obdarijo tudi ostarele člani-
ce, ki so pozornosti izredno vesele. 

Podobne načrte za delo imajo 
tudi letos. Za njimi je že prvo preda-
vanje o medsebojnih odnosih. Pre-
davanje prof. dr. Kristjana Gosteč-
nika, šmihelskega rojaka s Fran-
čiškanskega družinskega inštitu-
ta iz Ljubljane je poželo veliko po-
zornost. 

Marija Lebar
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ŠOŠTANJ

Območno srečanje odraslih folklornih skupin v 
znamenju Bočne

Marija in Peter Pečnik, plesni par folklorne 
skupine Oštarija Društva upokojencev Bočna 

(Foto: Jože Miklavc) 

Plesalci folklorne skupine Kulturnega društva Bočna so na odru prikazali splet plesov. 
(Foto: Jože Miklavc)

Šest folklornih skupin iz Dobrne, Velenja, 
Šmartnega ob Paki, Bočne in Šoštanja se je ude-
ležilo območnega srečanja odraslih folklornih 
skupin v kulturnem domu v Šoštanju. Organiza-
torji pod streho Javnega sklada RS za kulturne 
dejavnosti (JSKD) z območnimi izpostavami Ve-
lenje, Mozirje, Celje in Zavoda za kulturo Šoštanj 
so priredili dogodek, ki ga je strokovno ocenje-

vala Neva Trampuš. Program je vodil Franc Fužir. 
Člani folklorne skupine Oštarija Društva upo-

kojencev Bočna so zaplesali ob spremstvu har-
monikarja Tilna Mlačnika in klarinetista Janeza 
Preka Kaj bi hodil čez vodico. Plesalci folklorne 
skupine Kulturnega društva Bočna so na odru 
prikazali splet plesov Štirje fantje špilajo. Na 
glasbo Klemna Poljanška, Urha Pečnika in Ja-

neza Preka so plesali ter peli Zibenšrit, Poskoč-
no polko, Ples s pasom ter »Duraka špilat«. 

Obe skupini iz Bočne sta oceni Neve Tram-
puš, ki jih je podala kot priporočilo za nadaljnjo 
rast kakovosti in primerne usmerjenosti, prijet-
no spodbudile. Nad skupinama je bila zelo za-
dovoljna tudi Simona Zadravec, vodja mozirske 
območne izpostave JSKD.

Jože Miklavc

GLASBENA ŠOLA NAZARJE 

Gostili koncert samospevov

Sopranistko Urško Arlič Gololičič (v sredini) in mezzosopranistko Gordano Hleb je na klavirju 
spremljal Vladimir Mlinarić. (Fotodokumentacija GŠ Nazarje)

V Glasbeni šoli Nazarje so pripravili koncert 
samospevov. Občinstvu sta se predstavili sopra-
nistka Urška Arlič Gololičič in mezzosopranistka 
Gordana Hleb, ki ju je na klavirju spremljal Vla-
dimir Mlinarić.

Nastopili so z obsežnim glasbenim progra-
mom, ki je obsegal več kot dvajset samospevov. 
Obiskovalci so tako prisluhnili delom svetovno 
priznanih skladateljev v nemškem, francoskem, 
ruskem in španskem jeziku kot tudi skladbam, ki 
so plod slovenskih skladateljic Brede Šček in Ur-
ške Orešič Šantavec.

Urška Arlič Gololičič, ki je diplomirala na Aka-
demiji za glasbo v Ljubljani, je članica solistične-
ga ansambla SNG Opera in balet Ljubljana. Tre-
nutno je aktualni Puccinijev glas, prejela je štu-
dentsko Prešernovo nagrado in večkrat zmaga-
la na državnih in mednarodnih pevskih tekmo-
vanjih. Redno nastopa na koncertnih odrih, kjer 
so ji pogosto zaupane krstne uprizoritve novitet 
slovenskih in tujih skladateljev. 

Gordana Hleb je z odliko magistrirala na gra-
ški univerzi za glasbo in upodabljajočo umet-
nost, kasneje se je izpopolnjevala pri številnih 
evropskih profesorjih. Leta 2005 je postala so-
listka Graške opere, že vrsto let sodeluje tudi z 
SNG Ljubljana. 

Vladimir Mlinarić se je po študiju v Ljublja-
ni izpopolnjeval na Dunaju in na mojstrskih te-
čajih priznanih evropskih profesorjev. Kot so-
list ali v različnih komornih zasedbah je igral v 
večjih evropskih mestih, v ZDA in Kanadi, na Ki-
tajskem in v Čilu. Že kot študent je prejel kar ne-
kaj državnih in mednarodnih nagrad, prav tako 

je dobitnik Betettove in Župančičeve nagrade, ki 
se podeljujeta za umetniške dosežke na kultur-
nem področju. Od leta 2002 deluje na ljubljan-
ski Akademiji za glasbo kot profesor klavirja ter 
redno vodi seminarje v Sloveniji, Avstriji in na Hr-
vaškem.

Primož Vajdl
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MEDNARODNO TEKMOVANJE MLADIH GLASBENIKOV ANTONIO SALIERI, ITALIJA

Izjemnih sto točk za Glasbeno šolo Nazarje

Ajda Nina Vivod, Larisa Kotnik in Aja Urlep (od leve) so se z mednarodnega 
tekmovanja v Italiji vrnile z več kot uspešno bero priznanj in pokalov. 

(Foto: Barbara Rozoničnik)

V soboto, 9., in nedeljo, 10. apri-
la, so na 7. mednarodnem tekmo-
vanju mladih glasbenikov Antonio 
Salieri v italijanskem mestu Legna-
go sodelovale tri učenke Glasbe-
ne šole Nazarje in dosegle izjemne 
dosežke. Pohvalijo se lahko kar z 
dvema absolutnima zmagovalka-
ma v svojih kategorijah in z dose-
ženimi neverjetnimi sto točkami. 

Flavtistka Larisa Kotnik je tekmo-
vala v kategoriji pihala in dosegla 
vseh možnih 100 točk in zlato pri-
znanje ter postala absolutna zma-
govalka v svoji kategoriji. Njen men-
tor je Jernej Marinšek, za klavirsko 
spremljavo ob nastopu je poskrbel 
Toni Acman. Zlato priznanje in abso-
lutno zmago v kategoriji harfa in ki-

segli absolutnih 100 točk v vsaki 
od kategorij, so se udeležili tekmo-
vanja v italijanskem Legnagu še 
naslednji konec tedna in se pote-
govali za nagrado Giuseppe Mag-
nani. Enkratnih denarnih nagrad iz 
omenjenega sklada podelijo šest 
in eno izmed njih je po izjemno 
uspešnem drugem nastopu preje-
la Larisa Kotnik.

Domačih in mednarodnih tek-
movanj se Glasbena šola Nazar-
je redno udeležuje in dosega zavi-
dljive rezultate. Tokratno tekmova-
nje je za učence, mentorje in šolo 
še ena potrditev, da lahko več kot 
uspešno konkurirajo najboljšim ta-
ko doma kot na tujem.

Barbara Rozoničnik

GLASBENA ŠOLA NAZARJE NA MEDNARODNEM TEKMOVANJU SVIREL

Mlade glasbenice na harfi, baritonu in orglah nizajo 
uspeh za uspehom

Kaja Čopar, Aja Urlep, Ajda Nina Vivod in Tina Jernejc (od leve) so 
na mednarodnem glasbenem tekmovanju Svirel pokazale veliko mero 

glasbenega znanja in uspešno zastopale Glasbeno šolo Nazarje. Tekmovanja 
se je udeležila tudi Mojca Krančič, ki je ni na fotografiji. 

(Foto: Barbara Rozoničnik)

Na 8. mednarodnem glasbe-
nem tekmovanju in festivalu za 
soliste ter komorne skupine Svirel 
v Goriških brdih je sodelovala tu-

v Sloveniji in je eden večjih v tem de-
lu Evrope. 700 prijavljenih glasbe-
nic in glasbenikov iz Slovenije in 21 
tujih držav kažejo na nov rekord vpi-
sa, ki vsako leto vztrajno narašča. 

Glasbeno tekmovanje Svirel, ki 
je letos potekalo od 30. marca do 
17. aprila, spremlja festival, ki je v 
prvi vrsti namenjen mladim pou-
stvarjalcem. Na zanimivih prizo-
riščih po Goriški svoje umetniške 
spretnostni na koncertih predsta-
vijo na tako imenovanih Profe-
sorskih koncertih tudi člani žirije.

Barbara Rozoničnik

GLASBENE ŠOLE NAZARJE NA DNEVIH KITARE V KRŠKEM

Zala Gluk prejela zlato 
priznanje

Zala Gluk z Ljubnega ob Savinji je na mednarodni prireditvi Dnevi kitare 
nastopila v kategoriji do 9 let in zaigrala tri skladbe po lastni izbiri. 

(Foto: Barbara Rozoničnik)

Glasbena šola Krško in Društvo 
Antonio Torres sta 9. in 10. apri-
la organizirala mednarodne Dne-
ve kitare, ki so vključevali solistič-
no in komorno tekmovanje kita-
ristov v različnih starostnih katego-
rijah. Med številnimi tekmovalci je 

tara je dosegla tudi Ajda Nina Vivod, 
harfistka Aja Urlep je prejela prav ta-
ko odlično srebrno priznanje. Njuna 

mentorica je Katja Šumečnik.
S tem za najboljše tekmovanje 

še ni bilo končano. Vsi, ki so do-

z učenko Zalo Gluk sodelovala tu-
di Glasbena šola Nazarje. Zala je s 
svojim nastopom izjemno navduši-
la in prejela v kategoriji kitara solo 
zlato priznanje. Njen mentor je Alen 
Garagić.

Barbara Rozoničnik

di Glasbena šola Nazarje. Učenke 
so ponovno dosegle lepe rezultate: 
harfistke Ajda Nina Vivod, zlato pri-
znanje, Aja Urlep in Tina Jernejc pa 

bronasti priznanji. Tekmovanja sta 
se udeležili tudi Kaja Čopar, bari-
ton, ki je osvojila srebrno priznanje, 
ter Mojca Krančič, orgle, bronasto 
priznanje.

Velik delež k uspehu prispeva 
dobro uigran trikotnik, v katerem 
so poleg mladega glasbenika tu-
di mentor in starši. Mentorica har-
fistk je Katja Šumečnik, baritonistki 
je mentor Stefan Garkov, orgle na 
nazarski glasbeni šoli poučuje Bar-
bara DeCosta. 

Svirel se uvršča med največja 
mednarodna glasbena tekmovanja 



  

Šport, Ljudje in dogodki, Čestitke, Oglasi

Savinjske novice št. 16, 22. april 201618

TEKMOVANJE ZA SLOVENSKI POKAL V TURNEM SMUČANJU 

Memorial celjskih reševalcev v zahtevnih pogojih

Proga za slovenski pokal v turnem smučanju je bila dolga dobrih deset 
kilometrov. (Fotodokumentacija celjske postaje GRZS)

V nedeljo, 10. aprila, je celjska 
postaja Gorske reševalne zveze 
Slovenije (GRZS) pripravila tradici-
onalno tekmo v turnem smučanju, 
ki je vsako leto posvečena premi-
nulim gorskim reševalcem te po-
staje. Tekma je potekala na obmo-
čju Logarske doline in Okrešlja.

Organizatorji so tekmovanje za 
slovenski pokal v tekmovalnem tur-
nem smučanju načrtovali že v za-
četku marca, a so jim obilne snežne 
padavine načrte malce prestavile. 
V začetku aprila jim je tekmo uspe-
lo izpeljati, čeprav jo je po besedah 
Mateja Špeha zaznamovala zahtev-
na proga, ki jo je dodatno otežil mo-
ker, južen sneg s slabim oprijemom.

Progo je potekala na 1550 višin-
skih metrov vzpona in je bila dolga 
dobrih deset kilometrov. Najhitre-
je jo je prevozil Luka Mihelič s ča-
som 1.30.27, med veterani je slavil 
Rolando Lipar (1.50.08), na krajši 
progi med dekleti Karmen Klančnik 
(1.12.45) in med mladinci Jure Zi-
dar (1.13.22).

Za varnost na progi so skrbeli 
gorski reševalci in zdravniška eki-
pa celjske postaje GRZS. Druženje 
po koncu tekmovanja je potekalo 
na Okrešlju, kjer je bil cilj tekmova-
nja, razglasitev rezultatov in podeli-
tev pokalov ter medalj pa so orga-
nizatorji izvedli v Logarski dolini.

TG

OSREDNJA KNJIŽNICA MOZIRJE

Ura pravljic s 
terapevtskima psičkama

Vodnica Helena Kotnik je otrokom povedala, kako ravnati s Senno in 
Auriko, nato je sledilo druženje z njima. (Foto: Tatiana Golob)

Konec aprila se v Osrednji knji-
žnici Mozirje končuje sezona ur pra-
vljic, ki jih knjižničarji skozi vse leto, 
razen v poletnem času, izvajajo po 
vseh krajevnih knjižnicah v Zgornji 
Savinjski dolini. Na Rečici ob Savi-
nji je knjižnica v sodelovanju z Zavo-
dom PET za zaključek sezone pra-

vljic rečiškim pravljičarjem pripravi-
la prav posebno pravljično urico.

Otrokom se je na uri pravljic, ki 
vedno potekajo v prostorih CDM – 
Medgen borze, pridružil terapevtski 
par, ki ga sestavljajo vodnica Hele-
na Kotnik in njeni dve psički pa-
sme italijanski hrt, Senna in Aurika. 
Najprej so prisluhnili pravljici o ma-
li deklici, ki si je želela kužka. Sledi-

lo je spoznavanje s Senno in Auri-
ko. Njuna vodnica Helena je otro-
kom povedala, kako ravnati s kuž-
ki, nato je sledil zabaven del. Psički 
sta s pomočjo vodnice izvedli več 
zabavnih trikov, pri čemer so sode-
lovali otroci. Vsi so tudi z veseljem 
pobožali prijazni psički. 

Kotnikova je članica Zavoda 
PET, kjer je skupaj s svojima psič-
kama pridobila licenco za izvaja-
nje dejavnosti zavoda. S tem so 
vse tri usposobljene za posredova-
nje, ki zagotavlja možnosti za mo-
tivacijske izobraževalne, rekreacij-
ske in terapevtske koristi, s katerimi 
izboljšujejo kakovost življenja.

Tatiana Golob
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KULTURNI DOM MOZIRJE

Sveta dežela v sliki in besedi

S predavanjem je pater Peter Lavrih obiskovalcem približal zanimivo Sveto 
deželo. (Foto: Erika Prislan)

V kulturnem domu v Mozir-
ju je bilo v organizaciji Kulturne-
ga društva Jurij Mozirje na prvi pe-
tek v aprilu predavanje patra Petra 
Lavriha z naslovom Sveta dežela 
v sliki in besedi. Prireditev je pote-
kala v sklopu dneva staršev oziro-
ma materinskega dneva. Kot je po-
vedal predsednik društva Jure Re-
penšek, je namen predavanja lju-
dem približati praznik Marijinega 
oznanjenja. 

Predavanje je potekalo v dveh 
delih, obogateno je bilo z obilo fo-
tografij. Peter Lavrih je obiskovalce 

v prvem delu pripovedovanja po-
peljal po romarskih poteh Svete de-
žele s pričetkom v Jordaniji, pri re-
ki Jordan, mimo gore Nebo in roj-
stnega kraja Izaka. V drugem de-
lu je slušatelje povedel po Izraelu, 
s pričetkom v Jeruzalemu, in ro-
manje zaključil na izvirih reke Jor-
dan. Predstavil je navade, življenje 
in kulturo muslimanskih držav ter 
njihove verske zakone. S predava-
njem je pater Peter približal zanimi-
vo Sveto deželo, vredno ogleda, in 
spodbudil za udeležitev romanja. 

Erika Prislan

ŽUPNIJSKA KARITAS MOZIRJE-ŠMIHEL

Nudili pomoč beguncem v zbirnih centrih

Alenka Brezovnik je poudarila, da 
so bili skozi vse leto zelo aktivni. 

(Foto: Marija Šukalo)

Župnijska Karitas Mozirje-Šmi-
hel je na svoj občni zbor v goste po-
vabila sestro Emanuele Žerdin. Se-
stra redovnica, frančiškanka iz čr-
nogorske province, ki zadnjih šest 
let deluje v Sloveniji v hiši Hospic 
kot katehistinja, v zadnjem času tu-
di kot prostovoljka med begunci, je 
pripravila predavanje. 

V njem se je spraševala Ali je 
Bog med begunci. Pri tem je pou-
darila, da se veliko govori o evrop-
ski kulturi, o človekovih pravicah, o 
evropski veri. »A tudi begunci ima-
jo kulturo in vero, ta je drugačna in 
zato se je Evropa boji. Brani svojo 
kulturo, svojo svobodo, svojo soli-
darnost, svojo moč,« je dejala Žer-
dinova, prepričana, da v zadnjem 

času zaradi množic, ki prehaja-
jo naše meje, med nami prevladu-
jejo strah in predsodki. Velikokrat 
pozabimo, da so begunci prav ta-
ko ljudje s srcem in dušo, ki ne pot-
rebujejo samo materialne pomoči, 
temveč naš nasmeh, toplino, prija-
teljsko roko.

V drugem delu srečanja je vodja 
Alenka Brezovnik predstavila poro-
čilo o delu v preteklem letu in pou-
darila, da so bili skozi vse leto zelo 
aktivni. Januarja so obiskali sestre 
klarise v Nazarjah. Marca so pred 
nakupovalnim središčem zbirali 
hrano za ljudi v socialni stiski. Sko-
zi vse leto so sodelovali v vseslo-
venskih akcijah pod okriljem škofij-
ske Karitas. Tako so tudi med dru-

gim pomagali beguncem v zbirnih 
centrih. Njihova naloga stalnica je 
pomoč in obisk bolnih, onemoglih, 
starejših, invalidov in osamljenih. 
Vsak mesec že vrsto let izberejo 
družino meseca, ki ji nudijo pomoč 
v materialu ali plačilu položnic. Tu-
di na otroke niso pozabili. Za njih 
so pripravili poletne ustvarjalne de-
lavnice. Za odrasle so bile na raz-
polago organizirane brezplačne 
svetovalnice in ročnodelske delav-
nice.

Tudi letos bodo delali po usta-
ljenih tirnicah. Poleg pomoči, ki jo 
bodo nudili socialno šibkim, bodo 
poskrbeli za izobraževanje in spro-
stitev v različnih delavnicah.

Marija Šukalo

VRTEC IN OSNOVNA ŠOLA FRANA KOCBEKA GORNJI GRAD 

Otroci skupaj s policistom ustavljali voznike

Privezani vozniki so za nagrado prejeli risbice otrok. (Foto: Gelca Zaleznik)

Vrtec in šola Gornji Grad sta 
vključena v projekt Pasavček, ki ga 
vodi in koordinira svet za preventi-
vo in vzgojo v cestnem prometu. 
Osnovni namen projekta je spod-
bujanje pravilne uporabe otroških 
varnostnih sedežev ter varnostnih 
pasov med vožnjo. V vrtcu in šoli 
želijo z različnimi aktivnostmi spod-
buditi otroke in starše, da bi se bo-
lje zavedali pomena varnosti v av-
tomobilu in prometu nasploh. 

V sklopu tega projekta so med-
se povabili policista Petra Neuhol-
ta. Z otroki se je pogovoril o varnem 

ga področja. Najbolj zanimivo je bi-
lo ustavljati vozila skupaj s policis-
tom. 

Vozniki, ki so bili pravilno prive-
zani z varnostnim pasom, so od 
otrok za nagrado prejeli risbice, ki 
so jih dan prej pripravili v vrtcu ozi-
roma v šoli. Voznika, ki ni bil pri-
vezan, je tokrat policist le opozo-
ril. Otroci so se voznikom za dober 
zgled zahvalili, ta dejavnost pa jim 
bo ostala v spominu in jih motivi-
rala k varnemu obnašanju v avto-
mobilu. 

ŠMS
obnašanju na cesti in v avtomobi-
lu, nato so se odpravili na sprehod 

po Gornjem Gradu. Otroci so po-
nosno pokazali veliko znanja s te-
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SVETOVNI POKAL V SMUČARSKIH SKOKIH ZA ŽENSKE

Že zdaj znan termin za izvedbo 
tekem v smučarskih skokih 

Ljubno 2017

Skoki prvih petih skakalk so bili v letu 2016 za 5,3 odstotka daljši kot leta 2015.
Skoki prvih 30 skakalk so bili v letu 2016 za 4,1 odstotka daljši kot leta 2015.

V začetku aprila se je predsednik organizacij-
skega komiteja svetovnega pokala in predstav-
nik Sloveniji v FIS-i Rajko Pintar mudil na sestan-
ku Mednarodne smučarske zveze v Zurichu. Na 
srečanju so potrdili, da bo Ljubno ob Savinji pri-
zorišče tekem svetovnega pokala tudi v prihod-
njem letu. Za izvedbo sta določena datuma 11. 
in 12. februar 2017.

Kot je povedal Pintar, so bili vodilni predstavni-
ki Mednarodne smučarske zveze zelo zadovolj-
ni z organizacijo in izpeljavo tekem na Ljubnem. 
Številnih pohvalnih besed je bila deležna tudi no-
va ljubenska skakalnica. Pripomogla je k izbolj-
šanju številnih parametrov, kot so dolžine sko-
kov in povprečje daljav. Znatno se je v primerjavi 
z letom 2015 zvišal tudi rezultat gledanosti pre-
nosov na TV.

Pintar je še dejal: »Iz analize letošnjih tekem 
lahko sklepamo, da smo z obnovo skakalnice 
dosegli vse cilje.« Kakšna so dejstva in podatki, 
si lahko ogledate v priloženih tabelah.

Marija Lebar

Skoki 90 metrov in več

Leto 2015 Leto 2016
1 skok 90 metrov 16 skokov 90 metrov ali več

Povprečje daljav prvih petih tekmovalk

Leto 2015 Leto 2016
87,5 m 92,5 m

Povprečje daljav prvih 30 skakalk

Leto 2015 Leto 2016
83,5 m 87 m

Rezultati gledanosti so bili letos v primerjavi z letom 2015 v soboto za 11 odstotkov, v nedeljo pa 
za 13 odstotkov višji.

Sobota, 13.02.2016

Oddaja
začetni 

čas
GLEDANOST

delež
% število gledalcev

SMUČARSKI SKOKI Ž SVETOVNI POKAL 1. SERIJA 13:58 12,4 % 243.538 47 %

SMUČARSKI SKOKI Ž SVETOVNI POKAL 2. SERIJA 14:55 15,6 % 306.828 55 %

Nedelja, 14.02.2016

Oddaja
začetni 

čas
GLEDANOST

delež
% število gledalcev

SMUČARSKI SKOKI Ž SVETOVNI POKAL 1. SERIJA 13:58 15,6 % 305.443 46 %

SMUČARSKI SKOKI Ž SVETOVNI POKAL 2. SERIJA 14:56 19,3 % 378.537 55 %

TV – gledanost TV SLO

Aprila
Pred 40 leti

SEJA OBČINSKE SKUPŠČINE
Na minuli seji občinske skupščine je bi-

la osnovna točka dnevnega reda »Analiza re-
zultatov poslovanja gospodarstva občine Mo-
zirje za leto 1975«. Iz analize izhaja, da so or-
ganizacije združenega dela s področja gospo-
darstva ustvarile v minulem letu 1.062.911 ti-
soč dinarjev celotnega dohodka, kar pomeni 
v primerjavi z letom 1974 porast za 29 odstot-
kov. Nazadovanje, in sicer za en odstotek, je 
zabeleženo le v gradbeništvu. Povprečno iz-
plačani mesečni neto osebni dohodek na za-
poslenega v gospodarstvu v občini je znašal 
2.934 dinarjev, to je za 24 odstotkov več kot v 
letu 1974. Pri izplačanih neto osebnih dohod-
kih velja posebej naglasiti, da so velike razli-
ke od ene do druge gospodarske organizaci-
je in, da smo v primerjavi z ostalimi občina-
mi v zaostajanju.

Pred 30 leti
ŠMIHELSKI KRONIST

Lovro Goličnik, že preko osemdeset let star 
Šmihelčan, se je doslej lotil že marsikaterega 
zapisa. Napisal je kroniko te hribovske vasice, 
napisal je tudi spomine, skratka ohranil je za-
namcem veliko tega, kar bi sicer šlo v poza-
bo. V tem je veličina njegovih prizadevanj. La-
ni je izšla lična brošurica, o kateri smo že pisa-
li. Kljub visokim letom Lovro Goličnik ne mi-
ruje. Spet piše, tokrat bolj obsežno in morda 
bolj s poudarkom na nekatere že pozabljene 
šege in običaje iz Šmihela. Obeta se nam torej 
zanimivo branje, še bolj pa vidimo vrednost 
Goličnikovega pisanja v ohranjanju naše pr-
vobitnosti. Lahko bi rekli, da je pisal kar po 
nareku srca!

Pred 20 leti
CESTO SO LE PRIČELI 

GRADITI
Naj se sliši še tako neverjetno, cesto od 

Ljubnega do Luč so le začeli graditi. Vest, ki bi 
jo sicer lahko označili kot dobro, ima tudi te-
mnejšo plat. Če ostanemo pri dobri novici, je 
to gotovo dejstvo, da se je celjsko cestno pod-
jetje lotilo gradnje celotnega odseka do me-
je med občinama Ljubno in Luče v dolžini 2,4 
kilometra. Za ta zalogaj bo predvidoma pot-
rebnih sedem mesecev neprekinjenega dela. 
Žal bo izvajalec del v ta namen porabil tudi 
sredstva iz proračuna za prihodnje leto, kar 
skupaj pomeni 247 milijonov tolarjev.

Pripravila Tatiana Golob

Nova ljubenska skakalnica je pripomogla k 
izboljšanju številnih parametrov, kot so dolžine 

skokov in povprečje daljav. (Foto: Pepč)
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KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Zmaga na zadnji domači tekmi sezone

V polčasu so člani selekcij U-13 in U-15 prejeli diplome za nastope v pretekli sezoni. 
(Foto: Roman Mežnar)

Prejšnji petek so košarkarji članske ekipe od-
igrali zadnjo tekmo sezone pred domačimi gle-
dalci. V predzadnjem krogu 3. SKL za mesta od 
13 do 18 so gostili Gorenjo vas in zabeležili pre-
potrebno zmago za končno 14. mesto v 3. ligi. 
Napeto tekmo je zaznamovala nešportna pote-
za gostujočega košarkarja.

Petkov nasprotnik Gorenja vas se je v nazar-
ski skupini za mesta 13 do 18 večkrat izkazal za 
neugodnega tekmeca. Na prvi tekmi na Gorenj-
skem so bili Nazarčani boljši (80:64), vendar so 
Gorenjci edini premagali najboljšo ekipo skupi-
ne Bistrico, zato se je pričakovala napeta tekma.

Med samim srečanjem se je veliko dogajalo 
tudi ob parketu. Ob polčasu so bile podeljene di-
plome fantom iz selekcij U13 in U15 za nastope 
v prvenstvu, potekali sta nagradni igri s privlač-
nimi nagradami za obiskovalce tekme.

Sama tekma je postregla s pravo dramo. V 
začetku so tempo diktirali gostje, domači igralci 

so si prigarali vodstvo ob polčasu 35:33. Drugi 
polčas se je za ekipo gostiteljev začel uspešno, 
nato pa je srečanje v 23. minuti v negativnem 
smislu zaznamoval gostujoči košarkar Šturm, 
ki je namerno udaril Gregorja Bujana in mu izbil 
dva zoba. Sodnika situacije nista videla, zato sta 
gostujočemu košarkarju dosodila nešportno 
napako, domača ekipa pa je pričakovala njego-
vo izključitev. Tekma se je nadaljevala, Nazarča-
ni so znali zadržati prednost do konca srečanja 
in so slavili zmago 77:66. 

Ta zmaga je nazarski ekipi zagotovila končno 
2. mesto v skupini za mesta od 13 do 18, kar po-
meni skupno 14. mesto izmed 22 ekip v 3. SKL. 
Dosežek je domači trener Miha Čmer označil 
za velik uspeh, saj so v sezono krenili s ciljem 
obstanka v ligi. Cilj so presegli brez vidnih igral-
skih okrepitev, zgolj z lastnim igralskim kadrom 

so dosegli nekaj odmevnih zmag proti na papir-
ju močnejšim ekipam. Čmera veseli dejstvo, da 
se je članski ekipi priključilo nekaj košarkarjev iz 
mladinskega pogona, ki so nakazali, da se za 
člansko ekipo v Nazarjah ni potrebno bati in da 
se je ta sposobna redno uvrščati v zlato sredi-
no 3. SKL. Čmer je pohvalil tudi vodstvo kluba, ki 
z izpolnjevanjem dogovorov in organiziranostjo 
omogoča izpolnjevanje tekmovalnih ciljev.

Trenerski kader bo v naslednji sezoni okrepil 
Rajko Rituper, ki bo vodil mladinsko in kadetsko 
ekipo, kar je dober obet, da bo še kakšen mladi-
nec naredil preboj v člansko selekcijo, ki jo jutri 
čaka zadnje dejanje sezone. V zadnjem krogu 
prvenstva bodo gostovali pri Novi Gorici mladi, 
kjer bodo priložnost za igro dobili igralci, ki so bi-
li nekoliko v drugem planu v tej sezoni.

Roman Mežnar

ŠPORTNO DRUŠTVO VRBOVEC NAZARJE

Letos jih čaka prenova objektov

Matej Planovšek je pojasnil, da bo 
obnova objektov odvisna od višine 
razpoložljivih sredstev. (Foto: MŠ)

Že vrsto let člani Športnega 
društva Vrbovec Nazarje svoje de-
lo v tekočem letu pričnejo z očiš-
čevalno akcijo. Z ureditvijo igri-
šča in vzdrževalnimi deli na objek-
tih po besedah predsednika Mate-
ja Planovška pripomorejo k boljše-
mu počutju rekreativcev in članov 
društva. 

1. maja jih čaka tradicionalni 
nogometni maraton. Pri urejanju 
objektov imajo visoke cilje. Želijo 
postaviti igrala za najmlajše, ure-
diti nadstrešek, prenoviti notranjost 
svojih prostorov. A investicijska de-

la so odvisna od višine finančnih 
sredstev. 

Na občnem zboru so poroča-
li, da so lani organizirali maraton 
v malem nogometu med ekipama 
Stari in Mladi, na katerem se je po-
merilo več kot 120 nogometašev. V 
majski veteranski ligi v malem no-
gometu je sodelovalo šest ekip, v 
poletni ligi v malem nogometu na 
travi v Peklu pa osem. Nogomet 
na milnici je bilo svojevrstno dru-
ženje udeležencev iger kot tudi gle-
dalcev. 

V okviru praznovanja krajevne-

Tekma je postregla z veliko drame, Nazarčani so 
dolgo lomili nasprotnika. 
(Foto: Roman Mežnar)

ga praznika Nazarij so pripravili 
nogometni turnir med zaselki. So-
delovali so tudi pri Vrbovšem teku 
in se udeleževali košarkarskih ter 
nogometnih lig in turnirjev po doli-
ni. V zadrečki ligi, v kateri sodelu-
je sedem športnih društev Zadreč-
ke doline, ki se merijo v osmih pa-
nogah, so gostili turnir v rokometu. 

Marija Šukalo
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Šport, Oglasi

OBČINA LJUBNO
Cesta v Rastke 12
tel. 839-17-70  fax: 584-14-15
3333 Ljubno ob Savinji
e-mail: obcina@ljubno.si

Štev.: 352-06/2016-6
Datum: 13.04.2016

V skladu z določili Pravilnika o oddajanju neprofitnih stanovanj v 
najem (Ur.l. RS, št. 14/04, 34/04, 62/06, 11/09 in 81/11) objavlja 
Občina Ljubno 

PREDNOSTNO LISTO ZA DODELITEV NEPROFITNIH 
STANOVANJ

Občina Ljubno je v Savinjskih novicah št. 12, dne 25.03.2016, ob-
javila razpis za dodelitev  neprofitnih stanovanj v najem. Skladno z 
razpisnimi pogoji sta se na  prednostno listo za dodelitev neprofitnih 
stanovanj v najem uvrstila:

1. VODUŠEK Tamara, Juvanje 9, Ljubno ob Savinji, ki je po točkov-
anju dosegla 395 točk;

2. VEZOČNIK Miran, Ter 14, Ljubno ob Savinji, ki je po točkovanju 
dosegel 280 točk.

OBČINA LJUBNO

MLAJEVCI MOZIRJE

Plezalo se bo naslednjo 
soboto

Lepo število let mozirski mlajev-
ci v zbiru prireditev ob prazniku ob-
čine Mozirje organizirajo plezanje 
na mlaj. Letos bo tekmovanje 30. 
aprila, tik pred 1. majem, zato or-
ganizatorji upajo na številčno ude-
ležbo.

Mladi pogumni plezalci se na 
mozirskem sejmišču pod tam pos-
tavljenim mlajem srečujejo že dol-
ga leta. Prihajajo od blizu, včasih 
tudi od malce dlje. Zmagovalci se 
menjujejo iz leta v leto, zato jih je 
nagrado za najvztrajnejšega in 
najmočnejšega plezalca prejelo že 

kar nekaj. Predvečer praznika dela 
bo primeren za druženje tekmoval-
cev in občanov, ki se te prireditve 
vsako leto udeležijo v velikem šte-
vilu. Prireditev je prerasla občinske 
meje in gotovo je tudi gor vodno ob 
Savinji in Dreti veliko mladcev, ki bi 
lahko sodelovali in z udeležbo do-
kazali svoj pogum. Vsem, ki bi se 
radi dokazali ali preizkusili, velja 
zato vabilo, da pridejo 30. aprila 
popoldan na mozirsko sejmišče. 
Organizatorji obljubljajo dobro in 
varno tekmo.

Benjamin Kanjir

ČETRTFINALE DRŽAVNEGA PRVENSTVA V NAMIZNEM TENISU ZA OSNOVNOŠOLCE 

V polfinalu kar trije Lučani 

Varovanci Patrika Rosca (z desne): Matic Čopar, Anja Pančur, Pija Funtek 
(Foto: MŠ)

V velenjski Rdeči dvorani so pred 
časom potekali četrtfinalni boji dr-
žavnega prvenstva v namiznem te-
nisu za osnovnošolce. Poleg igralk 
in igralcev iz Velenja, Trbovelj, Hra-
stnika, Radeč, Gabrovke, Petrovč, 
Mozirja, Šmartnega pri Litiji, Žalca, 
Griž, Šmartnega ob Paki in Sevni-
ce so se tekmovanja udeležili trije 
učenci in učenke iz Osnovne šole 
Blaža Arniča Luče. Med učenkami 
od 1. do 5. razreda sta se z odlič-

nimi igrami izkazali petošolki Anja 
Pančur in Pija Funtek, ki sta doseg-
li kar dvojno zmago za lučko ekipo. 
Že na področnem prvenstvu v na-
miznem tenisu sta se sošolki po-
merili med sabo v finalu, kjer je sla-
vila Pija, tokrat je bila po hudem bo-
ju boljša Anja.

Med fanti od 1. do 5. razreda 
se je zelo dobro odrezal Matic Čo-
par, ki je dosegel odlično 2. mesto 
za igralcem iz OŠ Dobova in se kot 

Anja in Pija uvrstil v polfinale držav-
nega prvenstva. Tudi Matic je bles-
tel že na področnem tekmovanju v 
Velenju, kjer je brez izgubljenega 
niza zanesljivo osvojil 1. mesto. 

Vsi trije igralci iz Luč so varovan-
ci trenerja Patrika Rosca in člani 
Namiznoteniškega kluba Savinja 
Luče. 

Marija Šukalo



Savinjske novice št. 16, 22. april 2016 23

IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

Naročniki Savinjskih novic
imajo 15% POPUST

pri objavah zahval in čestitk.

Kronika, Zahvale, Oglasi

Solze se posušijo,
spomini ostanejo.

V SPOMIN

25. aprila bo minilo pet let, od kar se je poslovila

Amalija UZAR
Vsem, ki se je spominjate, prižigate sveče v spomin ali samo ustavite 

korak ob njenem grobu, iskrena hvala.

Vsi Tvoji

Za dobroto njegovih rok
ostala je beseda hvala,
ki v srcih bo ostala
in večno lep spomin.

ZAHVALA

Tiho in nepričakovano se je od nas poslovil 
dragi mož, ata in stari ata

Franc REMIC st.
iz Otoka pri Bočni

28. 11. 1932 - 9. 4. 2016

Sosedom, sorodnikom, prijateljem in znancem se zahvaljujemo za 
pomoč, za izraze sožalja, za darovane maše, za cvetje in sveče.

Hvaležni smo Lovski družini Gornji Grad, gasilcem, čebelarjem, 
praporščakom, govornikoma, gospodu župniku, gospodu Stanku 
Čeplaku in ministrantoma za opravljeni obred, cerkvenim pevcem 
in organistu ter zdravnici Ireni Blažič in patronažni sestri Zofki za 
dolgoletno zdravljenje. Zahvala velja tudi pogrebnemu podjetju Mo-
rana.

Dragi naš ata, hvala ti za vse, radi te imamo. Za vedno ostajaš z 
nami.

Žena Olga ter hči Manca in sin Franček z družinama

• VLOMIL, POŠPRICAL IN ZBEŽAL
Mozirje: 12. aprila je v dopoldanskem času neznani storilec vlo-

mil v stanovanjsko hišo na območju Mozirja. Vlomil je skozi okno in 
vstopil v notranjost, kjer je naletel na lastnikovega sina. Slednjega 
je pošprical s sprejem in s kraja zbežal. 

• OGENJ UŠEL IZPOD NADZORA
Raduha: 12. aprila ob 17.19 uri je v Raduhi občanu, ki je kuril od-

padni material, ogenj ušel izpod nadzora. Gasilci PGD Luče so po-
žar na podrasti omejili in pogasili ter varovali objekt v neposredni 
bližini. Gorelo je na površini okoli 60 kvadratnih metrov.

• UKRADEL ORODJE IN RAZLIČNE STROJE
Brezje: 16. aprila je občan z Brezja obvestil policiste, da je ne-

znani storilec v času zadnjih dveh tednov iz stanovanjske hiše uk-
radel orodje in različne stroje. Policisti za storilcem še zbirajo ob-
vestila.

• IZREČENI PREPOVEDI PRIBLIŽEVANJA
Luče, Mozirje: 15. in 17. aprila so bili policisti s strani dveh oško-

dovank obveščeni o nasilju s strani partnerja. Patrulja je v obeh pri-
merih ugotovila, da je v dogodku prišlo do kaznivega dejanja na-
silja v družini. Kršiteljema je bila izrečena prepoved približevanja, 
prav tako bo zoper njiju podana kazenska ovadba na pristojno dr-
žavno tožilstvo.

POZIV
V preteklem tednu se je na našem območju zgodilo več prome-

tnih nesreč, zato policisti pozivajo voznike na strpno vožnjo in upo-
števanje cestno prometnih predpisov.
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Za razvedrilo

RADO SE ZGODI, AMPAK DRUGJE
Znano je, da tehnika rada zataji takrat, ko je najmanj potrebno. A 

vsak skrben organizator preveri, če vse deluje kot namazano. Na ra-
zvojni konferenci SAŠA gospodarstva je k direktorju SŠGZ mag. Franci-
ju Kotniku pristopila Tanja Skaza, direktorica družbe Plastika Skaza, in 
pomenljivo pokazala uradnemu moderatorju, katera funkcija na raču-
nalniku rada zataji. Kotnikova desna roka, poslovna sekretarka Tanja 
Drofelnik pa: »Aja? Pri nas se to ne bo zgodilo.« In se res ni.

KULINARIČNA AKADEMIJA OKUSOV
Vse pogosteje se kot popestritev zdrave prehrane na jedilnikih v 

imenitnih gostiščih pojavljajo kulinarični izzivi za petične gurmane. 
Imenitno je bilo tudi v Planinki na Ljubnem ob Savinji, kjer je kuhlo vr-
tel belgijski kuhar in chef Erik Lindelauf. Domača šefica Helena Biz-
jak Žerovnik se je prav nagajivo postavila ob bok slavnemu nosilcu 
Michelinove trofeje in paparacom le pokazala sočno, sončno sladi-
co. Da je bila odlična, s(m)o ji verjeli že na oko.

MED BANKIRJI V ZVEZDE KOVAN
Ivko Retko, ljudski godec in član ljubenskega kulturnega društva: 

»Daj, Milena, posodi mi dva tisočaka, veš, rabim ga za nakup neke-
ga stroja.«

Milena Praznik, ljudska godka in članica istega društva: »Žal ni-
mam toliko denarja. No, posodim ti jurja.«

Ivko: »V redu, daj tisočaka, jurja si mi pa še dolžna.«

(Foto: JM)

(Foto: JM)

(Foto: MŠ)
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KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 17. številki SN

2016

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Križanka, Informacije

Veter. postaja Mozirje, tel.: 5831-017, 5831-418, 839-02-20, 839-02-21.
Dežurni živinozdravnik je dosegljiv na tel.: 041-724-972.
Sprejem naročil in izdaja zdravil: delavnik: od 7. do 8.30 ure, nedelje, prazni-
ki: od 7. do 8. ure. Veterinarski higienik (konjaška služba), tel.: 545-10-31.
Ambulanta za male živali: od pon. do pet. od 7. do 12. ure in od 15. do 18. 
ure, sobota od 7. do 8.30 ure.

D e ž u r n e  s l u ž b e

VETERINARSKO DEŽURSTVO

ZDRAVSTVENO DEŽURSTVO

Dežurna služba je ob delavnikih od 20. ure zvečer do 7. ure zjutraj, ob so-
botah in nedeljah od 7. ure (sobota) do 7. ure (ponedeljek), enako velja tu-
di za državne praznike, v zdravstveni postaji Mozirje. V času dežurstva  so 
možni tudi zdravniški nasveti po telefonu 837-08-00.

DEŽURNA SLUŽBA ELEKTRO CELJE
Vse prijave okvar se javljajo direktno v Celje v center vodenja, od koder se 
nato napoti dežurni elektromonter na teren. 
(03) 42 01 000 (centrala)
(03) 42 01 180 (prijava napak na števcu) od 7. do 15. ure
(03) 42 01 240 (prijava napak na omrežju) 24 ur/dan

DEŽURNE SLUŽBE KOMUNALNIH PODJETIJ
Dežurna služba na javnih vodovodih na številki GSM 041 621 950.
Dežurni vzdrževalec Komunala d.o.o. Gornji Grad: 041-390-145.
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Petek,
22. april

ob 9.00. Gostilna Vid, Radegunda
Memorial Zdravka Brezovnika v pikadu
ob 17.00. Kulturni dom Mozirje
Slovesnost ob prazniku Občine Mozirje s podelitvijo 
občinskih priznanj
ob 18.00. Galerija Mozirje
Otvoritev razstave ob 130-letnici rojstva 
Vladimirja Levstika

Sobota,
23. april

ob 9.00. Izpred hotela Benda v Mozirju
Tradicionalni pohod v počastitev praznika 
Občine Mozirje na Dobrovlje
ob 9.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje Input : Podčetrtek Terme 
Olimia (pionirji, turnir)
ob 10.00. Športni park Mozirje
Nogometna tekma ND Mozirje : NK Žalec B, 
(ml. cicibani)
ob 10.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Jelša Šmarje : Rogaška A 
(pionirji, turnir)
ob 11.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje Input : Rogaška A 
(pionirji, turnir)
ob 12.00, Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Jelša Šmarje : Podčetrtek Terme 
Olimia (pionirji, turnir)
ob 13.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Rogaška A : Podčetrtek Terme 
Olimia (pionirji, turnir)
ob 13.00. Strelišče v TVD Partizan Mozirje
Tekmovanje z zračno puško
ob 14.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje Input : Jelša Šmarje 
(pionirji, turnir)
ob 16.30. Športni park Mozirje
Nogometna tekma ND Mozirje : NK KNK Kozje (člani)
ob 19.00. Dom kulture Nazarje
Slavnostni koncert Godbe Zgornje Savinjske doline ob 
40-letnici delovanja

Nedelja,
24. april

ob 11.00. Pred cerkvijo sv. Jurija v Mozirju
Promenadni koncert Godbe Zgornje Savinjske doline

Ponedeljek,
25. april

ob 18.00. Galerija Mozirje
Literarni večer s Ferijem Lainščkom ob zaključku 
11. bralne značke za odrasle
ob 19.00. CDM Rečica ob Savinji
Predavanje patra dr. Karla Gržana Sestavine za 
zadovoljstvo življenja

Torek,
26. april

ob 10.00. CDM Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka
ob 17.00. Knjižnica Luče
Ura pravljic: Kratkovidna žirafa

Sreda,
27. april

Mozirski gaj
Velika razstava tulipanov in kač strupenjač (do 2.5.)

Četrtek,
28. april

ob 10.00. CDM Rečica ob Savinji
Živ-žav počitnice
ob 18.00. Knjižnica Nazarje
Ura pravljic: Oliver praznuje rojstni dan
ob 18.00. CDM Rečica ob Savinji
Svetovalnica za demenco

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

MORDA STE ISKALI PRAV TONapovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa osta-
la dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in po-
ceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	LED	TELEVIZORJI,	TELEMACH		IN	TOTAL	TV	
PAKETI
- Prodaja in servis LED TELEVIZORJEV
- Naročila in montaža vseh TELEMACH  in TOTAL TV paketov. Gsm 
041/688-094.

Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav Miro Prašnikar 
s.p., Sp. Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.

◊	UREJANJE	IN	IZGRADNJA	OKOLICE
Gradnja gozdnih vlak ali cest, planiranje travnikov, izdelava dvo-
rišč, meteorna ali fekalna kanalizacija, vgradnja čistilnih naprav, 
izkopi za ceste, novogradnje, vodovode, izdelava kamnitih škarp, 
mletje ruševin ali kamenja v nasipni material. Gsm 041/631-395.

TGM Janžovnik Aleš s.p., Zavodice 1, 3331 Nazarje.

◊	TRGOVINA	ZAGOŽEN
Sukanec, igle za šivalni stroj, zadrge, parni likalniki.
tel. št. 03 839 48 01, 031 513 752.

Slemenšek s.p., Ljubija 212, Mozirje.

ŽIVALI – PRODAM
Prodam telico, brejo 8 mesecev, rjave pa-
sme; gsm 041/793-574.
Prodam bikca sivca, starega en teden; 
gsm 041/519-507.
Prašiče, najboljše mesne pasme, 
brezplačna dostava, Fišar, Tabor; gsm 
041/619-372.
Prodam zajce za zakol ali nadaljnjo rejo; 
gsm 051/372-703.
Prodam bikca mešanca, starega 1 teden; 
gsm 041/881-276.

ŽIVALI – KUPIM
Kupimo krave in telice za zakol; gsm 
031/832-520.
Kupim kravo, telico za zakol, dopitanje 
in teličke nad 100 kg, mesni tip; gsm 
031/533-745.
Kupim kravo, dobro molznico; gsm 
041/293-017.
Kupim telico-simentalko, brejo do 7 me-
secev; gsm 041/535-938. 

DRUGO – PRODAM
Prodam kvalitetno seno v kockah; gsm 
041/720-938.
Semenski krompir semenarne Ljublja-
na, ugodno prodam; gsm 051/357-
683.
Poceni prodam vrtno kosilnico elektrolux, 
53 cm, mulčerico, 4 KM, odlično ohranje-
no; gsm 041/445-792.
Prodam zgrabljalnik sip 310; gsm 
031/805-832.
Prodam trosilec umetnih gnojil tg 402; 
gsm 051/366-156.
Prodam fantovsko obleko št. 46, črna, 
enkrat nošena, očiščena; gsm 041/276-
351.
Prodam hidravlični cepilec za drva, 17 
ton; gsm 051/302-934.
Prodam silažne bale 1. in 2. košnje ter beli 

jedilni krompir; gsm 040/321-191.
Kompostnik, 800 litrski, plastični, brez po-
krova, nepoškodovan, prodam za simbo-
lično ceno. Sliko lahko pošljem po e-pošti; 
gsm 041/627-205.
Prodam pajka sip 350; gsm 031/876-
451.
Prodam prvoobhajilsko in birmansko ob-
leko, fantovsko, ugodno; gsm 040/430-
080.
Po simbolni ceni prodam pralni stroj; gsm 
031/776-396.

DRUGO – KUPIM
Kupim puhalnik za seno bider, brez mo-
torja; gsm 041/838-680.

DRUGO – PODARIM
Mešana drva podarim; gsm 031/266-
738.

VOZILA – KUPIM
Kupim traktor in vso ostale kmetijske stro-
je; gsm 031/736-727.

VOZILA – PRODAM
Prodam opel astro, l. 1999, dobro ohra-
njen in vzdrževan, z letno vinjeto, tehnič-
ni do 2017, letne in zimske gume; gsm 
031/891-780.
Prodam alfa romeo 159, 2,4 JTDM, letnik 
2006; gsm 041/410-369.
Zelo ugodno prodam kia rio 1,2, 1. 
lastnica, star 4 leta, brezhiben, bel; gsm 
070/707-038.

OSEBNI STIKI
Razočaran očka si želi partnerke, brez ot-
rok, do 45 let; gsm 041/229-649.

NEPREMIČNINE
V okolici Nazarij oddam opremljeno dvo-
sobno stanovanje; gsm 041/416-809.
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Kolikokrat ste že »poslikali« za-
nimiv in prijeten dogodek, digital-
nih fotografij pa nikoli več pogle-
dali? Fotografije v svoji fizični po-
javni obliki nikoli ne bodo in niti ne 
smejo izumreti. Človeški spomin je 
namreč dokaj temeljita stvar, ni pa 
trajna - zato moramo za trajne spo-
mine poskrbeti sami. 

Fotoknjiga je storitev, ki bi jo lahko opi-
sali kot nekakšno »vse-v-enem« rešitev za 
naše spomine, ujete z digitalnim fotoapa-
ratom. Govorimo o tematski knjigi, v kate-
ro so vkomponirane naše slike, besedilo, 
ozadja, najlepši del pa je to, da zadevo čis-
to sami oblikujemo kar preko spleta. 

KAKO DELUJE FOTOKNJIGA.NET? 
Omenjeno storitev ponuja za mno-

ge že znana spletna stran Fotoknjiga.
net. Sistem Fotoknjiga.net deluje to-
rej preko interneta, zato na domačem 
računalniku ni potrebna nikakršna na-

Spomini
nimajo cene

mestitev programske opreme. Storitev 
je brezplačna, uporabnik plača le stro-
ške tiska fotoknjige, ko se zanjo odloči. 
Ustvarjanje fotoknjige preko sistema Fo-
toknjiga.net je enostavno, znanje, ki je 
potrebno za ustvarjanje, pa je mogoče 
osvojiti v zelo kratkem času. 

PREDNOSTI FOTOKNJIGE 
Trenutki, ki jih avtor ujame v objektiv, 

so neponovljivi. Lepo urejeni bodo v fo-
toknjigi shranjeni za vedno, vsak pa jih 
bo z veseljem pokazal prijateljem in so-
rodnikom - malce drugače kot klikanje 
po prenosniku, mar ne? 

Fotoknjiga v primerjavi s klasični-
mi fotoalbumi nudi veliko možnosti 
pri ustvarjanju. Kombinacij med ozad-
ji in postavitvami okvirčkov je ogromno, 
vedno pa lahko tudi sami prispevamo h 
končnemu videzu. 

KOMENTARJI FOTOGRAFIJ 
Kdor je že kdaj urejal običajen foto-

album, dobro pozna težave pri pisa-

nju podpisov pod fotografije. V nekate-
rih fotoalbumih to sploh ni mogoče, pri 
drugih pa je to opravilo zamudno - sploh 
pa zoprno, če nimamo lepe pisave. V fo-
to knjigi je to enostavno. Pod vsako fo-
tografijo lahko napišete kratek komen-
tar, ki ga lahko po mili volji spreminjate, 
dokler z njim niste zadovoljni. 

S FOTOKNJIGO PRIHRANITE ČAS 
Kot lastnik digitalnega fotoaparata 

imate gotovo veliko fotografij na raču-
nalniku, nikoli pa ne najdete časa, da bi 
naredili izbor in jih dali v izdelavo. S fo-
toknjigo prihranite čas. Ko oblikujete fo-

toknjigo, obenem že delate izbor foto-
grafij, ki jih ni treba pošiljati v izdelavo 
fotostudiu, in ko fotografije postavite v 
fotoknjigo, ste obenem že prihranili čas, 
ki bi ga sicer izgubili z vlaganjem izdela-
nih fotografij v fotoalbum. 

KOMU JE NAMENJENA 
FOTOKNJIGA? 

Fotoknjiga je namenjena vsem, ki ni-
majo posebnega oblikovalskega znanja, 
vseeno pa bi radi iz svojih fotografij na-
redili nekaj več. Če pa izdelanim predlo-
gam dodamo še svojo umetniško žilico, 
bo pa izdelek naravnost fantastičen.

Fotoknjiga je čudovito darilo.
Slika pove več kot tisoč besed.
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www.fotoknjiga.net

Otročje lahko boste 
dosegli izredno lepe 
rezultate tudi brez 

oblikovalskega znanja.




